
1 

 

 

Zápisnica 

napísaná na 3. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici, konanom  

dňa 4. apríla 2023  

 

P r í t o m n í 

Pracovné predsedníctvo:  

Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta; JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ;  

         JUDr. Elena Jankovičová, hlavná kontrolórka; Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora;  

         Ing. Róbert Mozolič, vedúci finančného oddelenia 

         

Poslanci MsZ: 

Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Hutta, PhDr. Miriam Madunická, PhD, RNDr. Ľubica 

Krištofová, Mgr. Peter Pastucha, Ing. arch. Martin Čonka, Mgr. Ľubomír Štvrtecký, MUDr. 

Andrej Papp, Ing. Jarmila Barcaj Drinková, Mgr. Lenka Včelková, Mgr. Vladimír Včelka, 

Ľubomír Miča, Mgr. Kristína Chudá, Ing. Roman Sova, Ing. Pavol Kalman, Ing. Ľubica 

Vyletelová, Mgr. Branislav Grimm, Dušan Podmajerský 

 

P r i z v a n í : 

JUDr. Gabriela Olejárová, Ing. Ivan Šteffek, Ing. Renáta Hebnárová, Mgr. Silvia Krčová, Mgr. 

Milan Dieneš, Mgr. Natália Mináriková – vedúci odd.; Ing. Ivan Nosko, ved. SOÚ; Mgr. Art. 

Martin Dudáš, ved. SŠÚ, Mgr. Jaroslav Pecha, Náčelník MsP; Ing. Peter Turza, riaditeľ TS 

Senica; Ing. Margaréta Ivanová, PhD – riaditeľka MsKS; Ing. Ján Bachura, riaditeľ MsPS; Mgr. 

Vladimír Šváček, PaedDr. Krzysztof Siwiec, Ing. Svetlana Chábelová, RNDr. Anna Parízková 

– riaditelia ZŠ; Mgr. Mirka Gáfriková, riaditeľka ZUŠ; Mgr. Silvia Krišáková, riaditeľka CVČ; 

Renáta Rýzková, riaditeľka MŠ; Ing. Jozef Mikuš, riaditeľ Polikliniky Senica n. o.; Ing. Martina 

Kolarčíková, riaditeľka ZSS, Senica; Ing. Nora Černáčková, konateľka Sociálneho podniku 

Senica 

 

O s p r a v e d l n e n í :  

 

M é d i á: 

TV Sen, spol. s r.o.; Vladimír Miček, TASR,  

 

O s t a t n í    p r í t o m n í : podľa prezenčnej listiny 

  



2 

 

Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram tretie zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Z 19 poslancov je podľa prezenčnej 

listiny prítomných 19 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina. Zasadanie Mestského 

zastupiteľstva je uznášaniaschopné, preto otváram jeho rokovanie. Zápisnica z 

predchádzajúceho mestského zastupiteľstva je overená aj k nahliadnutiu poslancom. Za 

overovateľov zápisnice určujem pani poslankyňu Drinkovú a pána poslanca Štvrteckého, za 

zapisovateľku zápisnice určujem pani Langovú. Pracovné predsedníctvo dnes tvoria bez titulov 

Elena Jankovičová, Marek Došek, Filip Lackovič, Róbert Mozolič a Martin Džačovský. Ideme 

schváliť program. Odporúčam, aby dnešné zasadnutie tretieho mestského zastupiteľstva 

rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle 

a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senci schvaľuje program tretieho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senici 

konaného dňa 4. apríla 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Program je SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 97: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

program 3. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 4. apríla 2023.  

H l a s o v a n i e : prítomných:18      za:18       proti:0         zdržal sa:0      počet poslancov:19    

 

Program 3. zasadnutia MsZ v Senici 

1. Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.1 Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 04.04.2023 

3.2 Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č.     

23/2018/703 

4.1 Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsZ dňa 09.02.2023 

4.2 Uznesenia prijaté na 3. zasadnutí MsR dňa 23.03.2023 

5. Schvaľovanie žiadostí o dotáciu z Fondu PRO Senica 

6. Inventarizácia majetku mesta k 31.12.2022 

7. Informatívna správa o stave nehnuteľného majetku mesta 

8. Rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie (MsKS) a rozpočtových organizácií (škôl a 

školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta) na rok 2023 

9.1  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2022 Zmenou rozpočtu mesta č. 4/22 

9.2  Informácia o zmene rozpočtu na rok 2022 Rozpočtovým opatrením primátora č. 4/22 

9.3 Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023 

9.4 Návrh na preklasifikovanie bežných výdavkov na kapitálové výdavky Materskej školy 

el. pracovisko Robotnícka 

9.5 Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci výzvy Fondu na podporu 

športu za účelom realizácie projektu „Rekonštrukcia plynovej kotolne na Zimnom 

štadióne v Senici“ v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo 2022/002 

10.1 Stanovisko HK k prijatiu návratných zdrojov financovania – predĺženie Zmluvy o 

kontokorentnom úvere 

10.2 Návrh na predĺženie Zmluvy o kontokorentnom úvere mesta 

11.  Aktualizácia komunitného plánu sociálnych služieb mesta Senica na roky 2021 – 2030 
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12. Návrh VZN č. 80/2023 o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za

 sociálne služby poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senica 

13. Návrh dodatku č. 5/2023 VZN č. 63 o určení výšky mesačného príspevku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole, zákonného zástupcu dieťaťa alebo dospelej osobe na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených so štúdiom v ZUŠ, na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosť ŠKD, na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť CVČ, zákonného zástupcu 

dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v 

školskej jedálni 

14. VZN č. 16 Územný plán mesta – zmeny a doplnky č. 09 

15. Dispozície s majetkom 

16. Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku MsZ  

17.  Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre správu mestského majetku 

18.1 Správa HK o výsledku kontroly dodržiavania  povinnosti zamestnávateľa mesto Senica 

pri nariadení, dohodnutí a evidencii práce nadčas 

18.2 Správa HK o výsledku kontroly vecného a finančného plnenia práv a povinností  

vyplývajúcich zo zmluvy o poskytnutí služieb uzatvorenej so spoločnosťou CORA 

GEO, s.r.o., Martin 

19. Interpelácie 

20.   Uznesenia prijaté na 3. zasadnutí MsZ 

21.   Záver 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Má niekto záujem o zmenu programu? Neevidujem taký záujem. 

 

Bod č. 2. – Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 2, voľba návrhovej komisie. Predkladám návrh, aby návrhová 

komisia pracovala v zložení, pani poslankyňa Mičová, ako predsedníčka, pán poslanec Papp a 

pán zástupca Lackovič. Má niekto iný návrh? Neevidujem iný záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo Senici schvaľuje návrhovú komisiu v zložení pani 

poslankyňa Mičová ako predsedníčka, pán poslanec Papp a pán poslanec Lackovič, prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme návrhovú komisiu. 

Uznesenie č. 98: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Ivana Mičová, MUDr. Andrej Papp, Mgr. Filip Lackovič 

H l a s o v a n i e : prítomných:18      za:18          proti:0   zdržal sa:0         počet poslancov:19   

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na mandátovú komisiu. Predkladám návrh, aby mandátová komisia pracovala v 

zložení, pán poslanec Pastucha ako predseda, pán poslanec Čonka a pán poslanec Miča. Má 

niekto pozmeňujúci návrh? Neevidujem takýto záujem. Predkladám návrh na uznesenie, 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje mandátovú komisiu v zložení, pán poslanec Pastucha 

ako predseda, pán poslanec Čonka a pán poslanec Miča. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, komisiu máme ZLOŽENÚ. 
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Uznesenie č. 99: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

mandátovú komisiu v zložení: Mgr. Peter Pastucha, Ing. arch. Martin Čonka, Ľubomír Miča 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19    proti:0       zdržal sa:0                    počet poslancov:19 

 

  

Bod č. 3.1. – Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

04.04.2023 

  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

Prechádzame bod 3.1. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva s termínom plnenia 

do 4. 4. 2023. Má niekto pripomienky alebo záujem o diskusiu k tomuto bodu? Nedali ste 

písomne, povedané, nie je taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo 

v Senici schvaľuje správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva a riešení pripomienok s 

termínom plnenie do 4. 4. 2023, prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme správu o plnení. 

Uznesenie č. 100: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

správu o plnení uznesení MsZ. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19      za:19          proti:0              zdržal sa:0           počet poslancov:19   

  

 

Bod č 3.2. – Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 

19/01/J/2/b v znení uznesenia č. 23/2018/703 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.2. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b znení uznesenia číslo 23/2018/703. Má niekto záujem 

o otázky, záujem o diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja som to našiel na strane 4 pod číslo 6 zmluvu poskytovaní služieb s poskytovateľom I&M 

Falcons Hlohovec ten zabezpečuje odchyt holubov v našom meste. Je tam odmena 

poskytovateľa 410 EUR mesačne. Chcem sa spýtať, on musí podávať nejaké výkony, čo sa týka 

počtu odchytených holubov alebo to je paušálna, predpokladám nejaká suma, v rámci ktorej asi 

podáva nejaký výkon, čo sa týka toho odchytu tých holubov. 

JUDr. Elena Jankovičová, hlavná kontrolórka  

Ja sa môžem vyjadriť k tej obsahovej stránke k tej zmluve. To je paušálna suma, ktorú, ktorá 

vlastne bola dohodnutá v tejto cene s tým dodávateľom. Vlastne sú tam podmienky, za akých 

on vykonáva tú svoju činnosť na základe tej zmluvy. Konkrétne akým spôsobom je vykonávaná 

a realizovaná táto činnosť, k tomu by sa mohol možno vyjadriť ten vedúci toho príslušného 

oddelenia, ktorý zmluvu kontroluje. Aj, čo sa týka toho po tej obsahovej stránke a samozrejme 

každý mesiac pri výkone finančnej kontroly pri vystavovaní platobného poukazu na tú sumu, 

že teda, či to je alebo nie podľa dohodnutých podmienok, tá služba poskytovaná.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ďakujem, ešte tam je pod číslom 9 tá zmluva o tej kávičke, ale to sme si vysvetlili, takže 

ďakujem za informáciu, to by bolo všetko. Ďakujem. 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ja len dodám, že pán Ing. Šteffek v podstate komunikuje s tou spoločnosťou I&M 

Falcons s tým, že dávajú správy o odchytených holuboch aj teda pravidelných návštevách a 

samozrejme, máme to kontrolované ešte aj od pani, ktorá v tom bytovom dome býva, ktorá nám 

to pravidelne hlási, takže pokiaľ by sa tam neobjavil, tak ona okamžite volá k nám, že teda, čo 

sa stalo, že prečo ten človek neprišiel, ako prísť mal. Takže máme to v podstate takto 

odkontrolované na 2×.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec) 

Jednu technickú, tak toho trusu pod tou strechou je dosť ešte stále. Dobre ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Postupne ubúdajú. Neevidujem ďalší záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia 

Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 19/01/J/2/b v znení uznesenia číslo 23/2018/703. 

Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže ZOBRALI SME správu hlavnej kontrolórky NA 

VEDOMIE.  

Uznesenie č. 101: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 19/01/J/2/b v znení uznesenia č.23/2018/703. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0        zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

 

Bod č 4.1. – Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsZ dňa 09.02.2023 

Bod č 4.2. – Uznesenia prijaté na 3. zasadnutí MsR dňa 23.03.2023 

 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 4.1.,4.2. Budeme hlasovať o obidvoch spoločne. Sú to uznesenia prijaté 

na druhom zasadnutí Mestského zastupiteľstva dňa 9. 2. 2023 a uznesenia prijaté na treťom 

zasadnutí Mestskej rady dňa 23. 3. 2023. Ma niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo, vtedy si 

berie na vedomie uznesenie prijaté na druhom zasadnutí Mestského zastupiteľstva dňa 9. 2. 

2023 a uznesenia prijaté na treťom zasadnutí Mestskej rady dňa 23. 3. 2023. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME NA VEDOMIE uznesenia prijaté na Mestskej 

rade a Mestskom zastupiteľstve.  

Uznesenie č. 102: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. Uznesenia prijaté na 2. zasadnutí MsZ dňa 09.02.2023 

2. Uznesenia prijaté na 3. zasadnutí MsR dňa 23.03.2023    
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0           zdržal sa:0          počet poslancov:19 
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Bod č. 5. – Schvaľovanie žiadostí o dotáciu z Fondu PRO Senica 
 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 5. schvaľovanie žiadostí z fondu PRO Senica. Prišli žiadosti, ktoré 

máme, takzvane veľké, ktoré sú nad 3.000 EUR a žiadosti, ktoré sú do 3.000 EUR. Do 

3.000 EUR v podstate prechádzajú komisiami a ja sa riadim odporúčaním komisií a potom 

máme v rozpočte, teda aj tieto veľké nad 3.000 EUR, ktorých tu máme 8. Prešli v podstate cez 

žiadosti komisií, cez stretnutie a schvaľovanie na porade poslancov, následne taktiež 

odsúhlasené v mestskej rade. Má niekto záujem ešte o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec 

Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja som evidoval na pracovnom stretnutí od viacerých poslancov, že 

by bolo dobré urobiť nejaký kľúč pre každého občana alebo žiadateľa, ktorý tu vlastne môže 

byť, pretože veľa ľudí nemá vôbec poňatie o tom, že aký je rozpočet, nedohľadávajú to a že 

bolo by spravodlivé, aby v tom kľúči bolo, že koľko má ten klub alebo tá organizácia, dajme 

tomu deti alebo členov, aby si uvedomoval každý žiadateľ, že či na to nárok má alebo nemá, 

lebo mám pocit, že veľa tých žiadostí boli subjektívne alebo subjektívne hodnotené. Čiže toľko 

by som poprosil, či bolo možné do budúcnosti, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len poviem, že komisia napr. športu momentálne zasadá a zasadala minulý týždeň a neviem, 

či tento ale budúci týždeň zasadá s tým, že prechádzajú a prichádzajú všetky športové kluby, 

ktoré, ktoré majú záujem spolupracovať. Ja som na jednej takejto komisii bol. Poviem nejakú 

hodinku, hodinku a pol, kde sa teda pýtajú týchto športových klubov, čo ste a koľko vás je, 

koľko detí máte zo Senice, akým spôsobom fungujete, nefungujete, čo je pozitívne, čo nie je 

tam pozitívne, čo očakávate, čo by od vás mesto mohlo dať viacej menej. Takže toto sú veci, 

ktoré momentálne sa prechádzajú. Ideálny stav by bol, aby sa urobil kľúč, ktorý bude aj tomu 

klubu určitým spôsobom ako keby garantovať, že ak splní tieto a tieto podmienky, také a takéto 

peniaze bude mať. Ale to je to na, čo momentálne pracuje komisia športu, áno, že akým 

spôsobom by sme sa k tomu vedeli dopracovať. My sme boli takto napr. na takom informačnom 

stretnutí v Púchove, kde majú aj vlastný športový klub a akou formou fungujú, nefungujú, aké 

to má výhody, nevýhody, takže musíme k tomu nájsť nejaké riešenie, ktoré nebude zo dňa na 

deň, ale naozaj ten záujem je, aby sme dokázali sa k tomu postaviť, že bude to jasne 

uchopiteľné, že kto má a za, čo má ten nárok na takúto a takú finančnú podporu. A možno 

prejdeme na to, že budeme musieť urobiť nejaké pilierové športy, to už všetko bude vychádzať 

z tej komisie športu. Pán zástupca.  

Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora 

Ak môžem len doplním ďalšie, vlastne tá komisia športu zasadala minulý týždeň, bude zasadať 

aj tento týždeň vo štvrtok, ako pán primátor povedal, zavolali si zástupcov všetkých športových 

klubov, ktorých tu evidujeme v Senici. Predtým im ešte rozposlali dotazníky, na ktoré im 

odpovedali výsledkom. Výsledkom tohoto všetkého by malo byť prerobenie alebo nejaká 

rekonštrukcia koncepcie športu, ktorú my máme, ale samozrejme treba zreálniť tam tie veci, 

ktoré sú napísané do súčasnej doby a možno aj nastaviť financovanie športu ako také, tejto 

novej alebo prerobenej koncepcie športu, aby bolo všetko jasné a presne, aby sme sa vyhli týmto 

rôznym subjektívnym pohľadom na prideľovanie dotácií. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Faktická, pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som len chcel hovoriť o tomto. Nespochybňujem o tom, že to chce niekto spraviť dobre, 

len záujem zachovania tej objektivity, boli tam kluby, ktoré napr. majú okrem toho, že majú 
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teda deti, majú aj nejakú príjmovú časť a môžu byť kluby, ktoré ju nemajú. To sme sa o tom 

rozprávali, že toto treba jasne odčleniť tak, aby to bolo spravodlivo pre každého. To je všetko, 

ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

No páni zhrnuli ste to úplne v pohode, tzn. ja nemám, čo dodať. Áno, všetko zaznelo to, čo 

treba, ďakujem za slovo. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, teraz, ale poďme k tým projektom, ktoré tu jednotlivé máme, veľké. Do diskusií sa nikto 

ďalší nehlási. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

žiadosti o dotácie z fondu PRO Senica podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, uznesenie bolo PRIJATÉ.  

Uznesenie č. 103: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

žiadosti o dotácie z Fondu PRO Senica. 
 

 

P. č. 

 

Organizácia a názov projektu 

 

Žiadaná suma 
 

Uznesenie MsZ  
 

1. 
Klub priateľov histórie Senica, o.z. - Kniha Senica - púlvídeň  

4.000 € 

 

1.000 € 
 

2. 
Futbalový klub Senica, n.o. - Podpora futbalovej mládeže 

v roku 2023 

 

37.000 € 

 

16.500 € 
 

3. 
Stonožka deťom, o.z. - 70 rokov so Stonožkou  

6.000 € 

 

3.000 € 
 

4. 
Dobrovoľný hasičský zbor v Senici, o.z. - Čerpanie vody pri 

záplavách 

 

3.090 € 

 

0 € 
 

5. 
Volejbalová mládež Senica, o.z. - Cestujeme za volejbalom  

3.200 € 

 

3.000 € 
 

6. 
Tenisový klub Senica, o.z. - Podpora tenisu detí a mládeže  

8.000 € 

 

4.500 € 
 

7. 
Sonny Senica, o.z. - Tréningový proces skupiny Sonny 

a vycestovanie na zahraničné súťaže 

 

10.000 € 

 

2.000 € 
 

8. 
Senický hokej, s.r.o. - HC DUKLA Senica - šport a kultúra v 

jednom 

 

30.000 € 

 

10.000 € 
  

SPOLU 

 

101.290 € 
 

40.000 € 

 
H l a s o v a n i e „en bloc“: prítomných:19      za:19      proti:0      zdržal sa:0        počet poslancov:19 

 

Bod č. 6. – Inventarizácia majetku mesta k 31.12.2022Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 6. Inventarizácia majetku mesta k 31. 12. 2022. Správa bola 

prerokovaná na finančnej komisii, ktorá ju odporučila na schválenie bez pripomienky a taktiež 

Mestská rada odporúča predložiť na schválenie bez pripomienky. Má niekto záujem ešte o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje inventarizáciu majetku mesta k 31. 12. 2022. Prosím o 

hlasovanie.  
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Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme inventarizáciu majetku.  

Uznesenie č. 104: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

inventarizáciu majetku mesta k 31.12.2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0         zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 7. – Informatívna správa o stave nehnuteľného majetku 

mesta 
 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 7. Informatívna správa o stave nehnuteľného majetku mesta Senica za rok 

2022. Prerokovala ho komisia pre správu mestského majetku bez pripomienok, odporúča 

zobrať na vedomie a mestská rada bez pripomienok odporúča zobrať na vedomie. Takže tu 

máme zase nehnuteľný majetok. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký 

záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

informatívnu správu o stave nehnuteľného majetku za rok 2022. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, schválili, ZOBRALI SME NA VEDOMIE informatívnu správu o 

nehnuteľnom majetku.  

Uznesenie č. 105: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o stave nehnuteľného majetku za rok 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0        zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 8. – Rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie (MsKS) a 

rozpočtových organizácií (škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta) na rok 2023 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 8. Rozpis rozpočtov príspevkovej organizácie Mestského kultúrneho 

strediska a rozpočtových organizácií na rok 2023. Prerokovala komisia finančná, bez 

pripomienok odporúča predložiť na schválenie a taktiež mestská rada bez pripomienok, 

odporúča predložiť na schválenie. Tzn. máme tu rozpočty, či už je to v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta, tzn. základné školy a škôlky a mestské kultúrne stredisko. Má niekto záujem 

o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie Mestského 

kultúrneho strediska rozpočtových organizácií na rok 2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Informácia, ďakujem, máme SCHVÁLENÝ rozpis rozpočtu príspevkovej 

organizácie a rozpočtu organizácií na rok 2023.  

Uznesenie č. 106: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie MsKS a rozpočtových organizácií na rok 2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0             zdržal sa:0        počet poslancov:19 
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Bod č. 9.1. – Informácia o zmene rozpočtu na rok 2022 Zmenou 

rozpočtu mesta č. 4/22 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica 

Prechádzame na bod číslo 9.1. Informácie o zmene rozpočtu mesta na rok 2022. Zmenou 

rozpočtu mesta číslo 4/22, ktoré prerokovala finančná komisia bez pripomienok, odporučila 

predložiť na rokovania. Mestská rada taktiež bez pripomienok, odporúča predložiť na 

rokovanie. Záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informáciu o zmene rozpočtu 

mesta Senica na rok 2022 zmenou rozpočtu mesta číslo 4/22. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME NA VEDOMIE informáciu o zmene rozpočtu 

zmenou rozpočtu mesta číslo 4/22.  

Uznesenie č. 107: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2022 Zmenou rozpočtu mesta č. 4/22. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0              zdržal sa:0       počet poslancov:19 

 

 

Bod č. 9.2. – Informácia o zmene rozpočtu na rok 2022 Rozpočtovým 

opatrením primátora č. 4/22 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

Prechádzame na bod 9.2. Informácie o zmene rozpočtu mesta na rok 2022 rozpočtovým 

opatrením primátora číslo 4/22, ktoré prerokovala finančná komisia bez pripomienok, odporúča 

predložiť na rokovanie a mestská rada bez pripomienok odporúča predložiť na rokovanie. Má 

niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie informácie o zmene rozpočtu 

mesta Senica na rok 2022 rozpočtovým opatrením primátora číslo 4/22. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME NA VEDOMIE aj informáciu o zmene rozpočtu 

rozpočtovým opatrením primátora číslo 4/22.  

Uznesenie č. 108: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu o zmene rozpočtu mesta Senica na rok 2022 Rozpočtovým opatrením primátora č. 4/22 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0     zdržal sa:0                počet poslancov:19 

 

Bod č. 9.3. – Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.3. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2023. Prerokovala ho finančná 

komisia bez pripomienok, odporúča predložiť na schválenie a mestská rada bez pripomienok, 

odporučí, odporúča predložiť na schválenie. Požiadam pána Ing. Mozoliča o krátku informáciu. 

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)  

Ďakujem pánovi primátorovi za slovo. Mestskému zastupiteľstvu predkladáme návrh na prvú 

zmenu rozpočtu v roku 2023, ktorou sme riešili hlavne nárast cien za dodávky tepla do mesta a 

mestských organizácií a aby sme vyriešili teda prevádzku futbalového areálu prostredníctvom 

spoločnosti Rekreačné služby mesta Senica. Ďalej vstupujeme do zmeny rozpočtu škôl a 
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školských organizácií a to na základe schváleného rozpočtu Ministerstva školstva a nových 

normatívnych finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu a teda aj zapájame nevyčerpané 

finančné prostriedky na originálne a prenesené kompetencie z roku 2022. Na základe 

vykonaných zmien sa prebytok rozpočtu znížil a zostal, rozpočet nám zostáva zostavený s 

celkovým prebytkom vo výške takmer 143.000 EUR, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Komisia ako som povedal, odporúča bez pripomienok, aj mestská rada odporúča bez 

pripomienok. Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za udelenie slova. Najskôr mi dovoľte, aby som sa poďakoval všetkým členom 

finančnej komisie, kde sa teda prerokoval aj tento materiál aj všetky, ktoré boli uvedené pred 

týmto. Ďakujem veľmi pekne všetkým členom za vecné jednanie a konštruktívne. Zároveň k 

tomuto bodu je všeobecné stanovisko komisie také, že by sme odporúčali mestu Senica, aby sa 

veľmi veľmi pozorne venovali rozpočtu, pretože touto úpravou sa znižuje prebytok zo 450.000 

na 140 000, čo je teda z nášho pohľadu také technické minimum, a pritom teda táto úprava 

vlastne sanuje výdavky len do 30. 6. Ja verím, že štát sa napokon zobudí a nejaké príjmy ďalšie 

prídu obciam, ale z tohto hľadiska, že sa dostávame naozaj na veľmi minimálny prebytok a 

pritom vlastne máme už rezervný fond takmer celý v návrhu rozpočtu, tak tá situácia začína 

byť dosť napätá, ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. My stále pracujeme práve s tým, že tak ako sme si povedali už v decembri, že 

potrebujeme nachystať ten rozpočet, potom sme ho schvaľovali. Jednoducho tento rozpočet je 

taký, že ho budeme prekopávať asi každé 1 zastupiteľstvo. Máme tam rezervu stále, čo sa týka 

úverových možností, predschváleného úveru, ktorý sme predložili do konca roka. Tam je 1,1 

milióna a ja by som len upriamil pozornosť na to, že máme tu, ešte sme sa zapojili do výzvu do 

výzvy na podporu utečencov, kde pre mesto Senica vychádza 309.000 EUR a včera bola 

dohodnuté na tripartite, že z 200 miliónového balíka, ktorý bol určený práve na podporu energií 

pre samosprávy, bolo vyčerpaných len 3,7 milióna, tým pádom táto výzva nefunguje, ako má a 

bolo dohodnuté, že 90.000.000 EUR bude rozdelených medzi samosprávu, 75 % pre mestá a 

obce, 25 % pre kraje a s tým, že je tam jemná prioritizácia obcí do 3000 obyvateľov a pre mesto 

Senica to teda vychádza, že by to zatiaľ vyjsť 9,50 na jedného obyvateľa, takže sa bavíme cez 

180, skoro 190.000 EUR ďalších, ktoré by k nám mali prísť práve cez túto pomoc, ktoré nie sú 

účelovo viazané. Takže verím tomu, že ešte ďalšie podporné výzvy prídu práve kvôli energiám, 

pretože tak ako sme momentálne teraz výrazne znížili prebytok, tak prichádzajú prvé kroky, 

kedy aj vláda už začína reagovať a teda začínajú nám, to poviem teraz per capita, sanovať. Nie 

je to účelovo, že je to, konkrétne sú to plavárne alebo sú to zimné štadióny, ale teda je to takáto 

forma. Takže verím tomu, že ešte ďalšie finančné prostriedky pôjdu, ale keď už len o tomto sa 

bavíme, tak sme na úrovni takmer pol milióna eur, ktoré by mali nám prísť, ktoré nemáme v 

rozpočte zapojené. Ešte ma niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám 

návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zmenu rozpočtu mesta na rok 

2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, Mestské zastupiteľstvo v Senici SCHVÁLILO zmenu rozpočtu 

mesta na rok 2023.  

Uznesenie č. 109: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zmenu rozpočtu mesta na rok 2023. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0       zdržal sa:0              počet poslancov:19 
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Bod č. 9.4. – Návrh na preklasifikovanie bežných výdavkov na 

kapitálové výdavky Materskej školy el. pracovisko Robotnícka 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.4. Návrh na preklasifikovanie bežných výdavkov na kapitálové výdavky 

pre Materskú školu elokované pracovisko, Robotnícka ulica. Je to na vypracovanie projektovej 

dokumentácie, zateplenie budovy Materskej školy, kde následne budeme žiadať o externé 

zdroje, aby sme túto realizáciu vedeli urobiť. Má niekto záujem o diskusiu? Medzitým poviem, 

že prerokovala to finančná komisia bez pripomienok, odporúča predložiť na schválenie a 

Mestská rada taktiež bez pripomienok, odporúča predložiť na schválenie. Nikto nemá záujem 

o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

preklasifikovane bežných výdavkov na kapitálové výdavky pre Materskú školu elokované 

pracovisko Robotnícka vo výške 10.740 EUR na vypracovanie projektovej dokumentácie, na 

zateplenie budovy Materskej školy. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI sme preklasifikovanie finančných prostriedkov.  

Uznesenie č. 110: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

preklasifikovanie bežných výdavkov na kapitálové výdavky pre Materskú školu – elokované 

pracovisko Robotnícka vo výške 10 740,00 Eur na vypracovanie projektovej dokumentácie na  

zateplenie budovy Materskej školy. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19       za:19       proti:0            zdržal sa:0               počet poslancov:19 

 

Bod č. 9.5. – Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku v 

rámci výzvy Fondu na podporu športu za účelom realizácie projektu 

„Rekonštrukcia plynovej kotolne na Zimnom štadióne v Senici“ v 

rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo 2022/002 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.5. Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci výzvy 

fondu na podporu športu za účelom realizácie projektu rekonštrukcie plynovej kotolne na 

zimnom štadióne v Senici v rámci programu výstavba rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry. Prerokovala tento materiál finančná komisia bez pripomienok, odporúča 

predložiť na schválenie, taktiež Mestská rada bez pripomienok, odporúča predložiť na 

schválenie. Máme záujem teda o získanie finančných prostriedkov vo výške, celková investícia 

je 203.000 EUR s tým, že spolufinancovanie je maximálne z fondu na 70 % a je záujem teda o 

rekonštrukciu plynovej kotolne, ktorá sa nachádza na zimnom štadióne a je v havarijnom stave. 

Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na 

uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje po a) podanie žiadosti o poskytnutie 

príspevku z fondu na podporu športu vo výške 203.412 EUR za účelom realizácie projektu 

rekonštrukciu plynovej kotolne na zimnom štadióne v Senici na základe výzvy číslo 2002/002 

vyhlásenej fondu na podporu športu v rámci programu výstavba rekonštrukcie a modernizácie 

športovej infraštruktúry, zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 

príspevku spolufinancovanie projektu vo výške 61.024 EUR, čím bude splnené minimálne 

30 % spolufinancovanie oprávnených výdavkov projektu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: SCHVÁLILI SME teda podanie žiadosti o poskytnutie príspevku.  
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Uznesenie č. 111: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

a/ podanie žiadosti o poskytnutie príspevku z Fondu na podporu športu vo výške 203 412 Eur, 

za účelom realizácie projektu „Rekonštrukcia plynovej kotolne na Zimnom štadióne v Senici, 

na základe Výzvy číslo: 2022/002 vyhlásenej Fondom na podporu športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

b/ zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 

c/ spolufinancovanie projektu vo výške 61 024 Eur, čím bude splnené minimálne 30 %-né 

spolufinancovanie  oprávnených výdavkov projektu 
H l a s o v a n i e : prítomných:19       za:19          proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 10.1. – Stanovisko HK k prijatiu návratných zdrojov 

financovania – predĺženie Zmluvy o kontokorentnom úvere 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

A ideme na bod 10.1. Stanovisko hlavnej kontrolórky prijatie návratných zdrojov financovanie 

predloženie zmluvy o kontokorentnom úvere. Informáciu máte v písomnej podobe, kde teda v 

závere je, že spĺňame všetky podmienky a teda budú dodržané aj pravidlá zákona o 

rozpočtových pravidlách. Má záujem niekto o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám 

návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo s tým si berie na vedomie stanovisko hlavnej 

kontrolórky k prijatiu návrhu k prijatiu návratných zdrojov financovanie predloženie zmluvy o 

kontokorentnom úvere. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže správu hlavnej kontrolórky sme ZOBRALI NA VEDOMIE.  

Uznesenie č. 112: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu návratných zdrojov financovania – predĺženie  

Zmluvy o kontokorentnom úvere 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0      zdržal sa:0               počet poslancov:19 

 

Bod č. 10.2. – Návrh na predĺženie Zmluvy o kontokorentnom úvere 

mesta 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

A prechádzame návrh na predloženie zmluvy o kontokorentnom úvere mesta. Prerokovala 

finančná komisia bez pripomienok, odporúča predložiť na schválenie a Mestská rada bez 

pripomienok odporúča taktiež predložiť na schválenie. Takže každoročne predlžujeme 

kontokorentný úver, ktorý využívame na preklenutie obdobia, kým prídu nám podielové dane 

a potrebujeme teda uhradiť niektoré naše záväzky. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem 

taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

predloženie platnosti zmluvy o kontokorentnom úvere mesta vo Všeobecnej úverovej banke 

spolu s úverovým rámcom 400.000 EUR s dobou platnosti 1 rok a ručenie formou  

blankozmenky. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI SME predlženie kontokorentného úveru.   

Uznesenie č. 113: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 
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predĺženie platnosti Zmluvy o kontokorentnom úvere mesta vo Všeobecnej úverovej banke a.s. 

s úverovým rámcom 400 000 Eur, s dobou platnosti 1 rok a ručenie formou blankozmenky. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0       zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 11. – Aktualizácia komunitného plánu sociálnych služieb 

mesta Senica na roky 2021 – 2030 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

Prechádzame na bod 11. Aktualizácia komunitného plánu sociálnych služieb mesta Senica na 

rok 2021-2023. Prerokovala komisia pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť, bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie a mestská rada taktiež bez pripomienok odporúča predložiť 

na schválenie. Táto aktualizácia sa týka toho, že máme záujem sa uchádzať o nenávratné 

finančné prostriedky na vytvorenie zariadenia pre seniorov ambulantnej formy, tzn. bude to 

zariadenie, aké momentálne mesto Senica vlastné nemá. Ide o určitý spôsob stacionáru, takže 

je to pre 12 osôb. V prípade, že sú otázky alebo záujem o diskusie, tak sú tu pripravení 

zodpovedať zamestnanci. Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje aktualizáciu komunitného plánu v plánu sociálnych služieb 

mesta Senica na roky 2021-2023. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže aktualizácia komunitného plánu bola SCHVÁLENÁ.  

Uznesenie č. 114: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

aktualizáciu komunitného plánu sociálnych služieb mesta Senica na roky 2021 – 2030. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19       proti:0           zdržal sa:0                    počet poslancov:19 

 

Bod č. 12. – Návrh VZN č. 80/2023 o poskytovaní sociálnych služieb, 

o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytované v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Návrh všeobecne záväzného nariadenia číslo 80/2023 o poskytovaní sociálnych služieb o 

spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytovanie zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Senica. Návrh všeobecne záväzného nariadenia číslo 80/2023 bol zverejnený na úradnej tabuli, 

webovom sídle a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli v zákonom stanovenej lehote. K 

návrhu neboli vznesené pripomienky. Prerokovala komisia pre sociálnu, zdravotnú a bytovú 

oblasť, bez pripomienok odporúča predložiť návrh na schválenie. Prerokovala Správna aj 

dozorná rada zariadenia sociálnych služieb pri neziskovej organizácie Senica, bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie a prerokovala tento materiál aj mestská rada bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie. Ide činnosť, ktorú máme v rámci našich zariadení pre 

seniorov a upravujeme tam jednotlivé ceny, ktoré vychádzajú z podmienok, ktoré k nám prišli, 

čo sa týka zvýšených hodnôt energií a z toho dôvodu je potrebné pre premeniť aj cenu 

jednotlivých platieb. Najviac sa to dotýka zariadenia sociálnych služieb Senica a ja by som tam 

dal návrh práve z toho titulu, že prichádzajú ďalšie finančné prostriedky, s ktorými sme 

nepočítali, tak z doterajšej sumy z 514 EUR na 84 centov za mesiac všetky komisie a všetci 

ostatní bolo odporučené na 654 tých 48 a tým pádom ideme výrazne vyššie. A preto je tam 

návrh taký, aby táto suma bola v podstate upravená, lebo tam pobytový poplatok mal ísť zo 

102, o 125 EUR hore, tzn. išiel by o 25 EUR nižšie, tým pádom tá suma, ktorá tam vychádza 
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by bola 639 EUR a 48 centov, tzn. 25 EUR mesačne by bola táto suma nižšia. A to by to sú 

finančné prostriedky, ktoré by do budúcna muselo dofinancovať za týchto ľudí mesto Senica. 

Takže pozmeňovací návrh takýto. Takže vzhľadom k rokovaciemu poriadku a k jednotlivým 

krokom v podstate takýto návrh v rámci vedenia mesta sme dávali po rokovaní s finančným 

oddelením a tým pádom takto z toho vychádzame a návrh, keďže musí predložiť poslanec tak 

poprosím pána zástupcu. 

Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora 

Ďakujem za slovo. Tak v tomto prípade dávam pozmeňovací návrh, aby výška bola znížená o 

2, pardon, aby výška mesačnej platby bola navýšená, nie na 654, 48, ale na 629,48.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Faktická, pán poslanec Hutta. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Ja sa chcem len spýtať, aké, aké finančné náklady to bude pre mesto znamenať navyše? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Keďže tento rozpočet je zmena od 1. 5. tzn. do konca roka bavíme sa o ôsmich mesiacoch, tým 

pádom je to 40 klientov po 25 EUR, tzn. bavíme sa o sume zhruba 8.000 EUR. Ešte po 

konzultácii s pani kontrolórkou dávam 5 minútovú prestávku, aby sme si toto presne povedali, 

že ako to bude.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pokračujeme pán, pán zástupca. 

Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, dávam teda pozmeňovací návrh tohto VZN ka. V čl. 6 v 

časti obslužnej činnosti písmeno a) ubytovanie, navrhujem zmenu z 11 EUR na deň, na 

10,40 EUR na deň a v písmene c) upratovanie, pranie, žehlenie, údržba bielizne a šatstva, zmena 

z 3,1283 EUR na deň, na 2,91 EUR na deň a v čl. 7 de facto to isté, ubytovanie v áčku na 10,40 

na deň a v céčku 2,91 EUR na deň. Takto to vychádza o 25 EUR menej ako pôvodný návrh. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ešte má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Takže teraz budeme hlasovať o 

zmene, ktorá tu je a potom budem hlasovať o celom VZN. Takže teraz hlasujeme o zmene, teda 

o tej zľave 25 EUR. Poprosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže ODSÚHLASILI SME zmenu. a teraz poprosím hlasovať o celom všeobecne záväznom 

nariadení. Mestské zastupiteľstvo schvaľuje všeobecne záväzné číslo 80/2023 o poskytovaní 

sociálnych služieb o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytované zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Senica aj s danou zmenou. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, takže SCHVÁLILI SME všeobecne záväzné nariadenie o 

poskytovaní sociálnych služieb. 

Uznesenie č. 115: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 
VZN č. 80/2023 o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby   

poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Senica s akceptovanou pripomienkou. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18          za:18          proti:0          zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 13. – Návrh dodatku č. 5/2023 VZN č. 63 o určení výšky 

mesačného príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, zákonného 

zástupcu dieťaťa alebo dospelej osobe na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených so štúdiom v ZUŠ, na čiastočnú úhradu 
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nákladov na činnosť ŠKD, na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť CVČ, zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú 

úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 13. Návrh dodatku číslo 5/2023 všeobecne záväznému nariadeniu 

číslo 63 o určení výšky mesačného príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, zákonného 

zástupcu dieťaťa, dospelej osobe na čiastočnú úhradu nákladov spojených so štúdiom Základnej 

umeleckej škole, čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, na čiastočnú 

úhradu nákladov na činnosť Centra voľného času zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka, na 

čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni. Návrh dodatku číslo 

5/2023 všeobecne záväzné číslo 63 bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle, na 

centrálnej úradnej elektronickej tabuli v zákonom stanovenej lehote. K návrhu neboli vznesené 

pripomienky. Prerokovala finančná komisia, bez pripomienok odporúča predložiť na 

schválenie. Prerokovala aj komisie pre vzdelávanie kultúru a zbor pre občianske záležitosti, bez 

pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Prerokovala aj mestská rada, bez pripomienok 

odporúča predložiť na schválenie. Týmto všeobecne záväzným nariadením reagujeme tzv. 

obedy zadarmo. Tzn. reagujeme zase na zmeny, ktoré prichádzajú od 1. 5. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo schvaľuje dodatok číslo 5/2023 k všeobecne záväznému nariadeniu číslo 63 v 

určení výšky mesačného príspevku podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, SCHVÁLILI SME všeobecne záväzné nariadenie dodatok číslo 

5/2023 k všeobecne záväzné číslo 63, ďakujem. 

Uznesenie č. 116: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

dodatok č. 5/2023 k VZN č. 63 o určení výšky mesačného príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole, zákonného zástupcu dieťaťa alebo dospelej osobe  na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených so štúdiom v základnej umeleckej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu detí, na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť centra voľného času, 

zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka  

na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni.  
H l a s o v a n i e : prítomných:18          za:18          proti:0           zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 14. – VZN č. 16 Územný plán mesta – zmeny a doplnky č. 09 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 14. Všeobecne záväzné nariadenie číslo 16, územný plán mesta, 

zmeny a doplnky číslo 9. Územný plán mesta bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle, 

na centrálnej úradnej elektronickej tabuli v zákonom stanovenej lehote. K územnému plánu 

neboli vznesené pripomienky. Prerokovala komisia pre prevenciu kriminality a ochranu 

verejného poriadku, berie na vedomie bez pripomienok. Finančná komisia berie na vedomie 

bez pripomienok, komisia pre vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti berie na 

vedomie bez pripomienok. Komisia pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu berie na 

vedomie bez pripomienok, komisia pre správu mestského majetku berie na vedomie bez 

pripomienok. Komisia životného prostredia berie na vedomie bez pripomienok. Takže tu máme 

dlho očakávané zmeny, čo sa týka územného plánu mesta Senica. Len spomeniem, že sú tu asi 
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niektoré tie základné body, ktoré sú všeobecne prospešné a sú vnímané ako nevyhnutné, či už 

sa bavíme o druhej základnej školy, kde od roku 2005 je prepoj cez druhú základnú školu 

cestnou komunikáciou, ktorá sa touto zmenou práve zruší a ostane tam len cyklochodník. 

Taktiež v časti, ako sa nachádza nafukovacia hala pri futbalovom ihrisku a za ním športovisko, 

sa bude meniť z hromadnej bytovej výstavby, kde je možné stavať 11 poschodí, tak sa mení na 

športovisko a taktiež máme tu napr. reguláciu zelene. Takže je tu viacero tých bodov, ktoré 

naozaj nachádzajú, by som povedal, všeobecne ten zmysel. Možno nám územný plán trval 

trošku dlhšie, než sme ho všetci očakávali a chceli, takže, ale som rád, že sme sa k nemu 

dopracovali a že teda máme všetko splnené k tomu, aby sme mohli urobiť zmeny v územnom 

pláne, pretože blíži sa nám čas, kedy stavebný zákon by sa mal zjednodušiť a tým pádom 

uvidíme, či teda bude platiť a koľkokrát nám ho možno ešte oddialia, ale v tom prípade už sa 

nebudú toľko pýtať, ale podľa toho, čo máme v územnom pláne, podľa toho už jednotlivý 

developer investor si bude môcť realizovať. Takže tuná máme veľa vecí práve sprecizovaných 

k tomu, aby sme dokázali minimalizovať možno niektoré nevhodné lokality, ktoré by sťažili 

ľuďom pobyt v meste Senica. Pán poslanec Čonka. 

Ing. arch. Martin Čonka (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ďakujem aj za techniku. Chcel by som sa poďakovať aj pánovi primátorovi 

aj vedeniu mesta aj samozrejme pracovnej skupine za zapracovanie požiadaviek ohľadne 

vizuálneho smogu, zapracovanie týchto podmienok do územného plánu, lebo to bola naša taká 

priorita, vyčistiť mesto od vizuálneho smogu a teda nejak tomu dať už takú konkrétnu formu, 

no a samozrejme ešte teda aj v mene stavebnej komisie, teda by som rád ocenil tento územný 

plán, lebo sú tam zapracované alebo teda, resp. odstránené tie také sporné body, ktoré, ktoré 

doteraz mesto trápili. Takže samozrejme aj v súvislosti s našim strategickým investorom, 

myslím si, že je to v prospech aj neho, je to aj v prospech ďalšieho rozvoja mesta. Čiže 

ďakujeme. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, bolo tam v podstate, čo sa týka aj strategického investora, tak tým, že on je výrazne 

ďalej od mesta Senica, tak mal žiadosti, či do budúcna, pokiaľ by sa chcel rozširovať, za akých 

podmienok by sa mohol rozširovať, takže tento územný plán určitým spôsobom je aj preňho 

dôležitý k tomu, že akým spôsobom má plánovať, prípadne ďalšie možné rozšírenie v lokalite 

mesta Senica. A preto si myslím, že aj toto bude, by som povedal, že kladne hodnotené aj zo 

strany tohto strategického investora, ktorý do budúcna by mohol sa rozšíriť práve v meste 

Senica. Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Poprosím technikov, budete takí dobrí, dajte na tabuľu 14. 5, ten celkový 

výkres. Vážené panie poslankyne, páni poslanci, občania mesta, dovoľte mi, aby som sa 

vyjadril k tomuto bodu programu. Na dnešné rokovanie mestského zastupiteľstva bola 

primátorom mesta predložená deviata zmena územného plánu. Územný plán mesta bol 

poslednýkrát zmenený a doplnený v roku 2017. Aktuálne zmeny a doplnky územného plánu 

číslo 9 sú otvorené od decembra 2020. 29. júna 2021 prerokovalo Mestské zastupiteľstvo 

návrhy na zmeny územného plánu od vlastníkov nehnuteľností a iných organizácií. Mohlo 

začať odborné spracovanie zmien a doplnkov. Po svojom vystúpení sa budem venovať len trom 

návrhom a pripomienkam, ktoré boli prerokované v máji a júni 2022, teda takmer pred rokom. 

Prvý predložila pani Martina Milová a týka sa zapracovania pripomienok do záväznej časti 

územného plánu, zahŕňa územie IBV Mlyny. Prosím aspoň zvýraznite, že, o ktorom území sa 

rozprávame. Problémy obyvateľov tejto lokality sú členom Mestského zastupiteľstva dôverne 

známe. Ide o výstavbu viacpodlažných obytných budov, ktoré by mali byť postavené na 

pozemkoch určených na výstavbu občianskej vybavenosti. Druhý návrh predložil pán Richard 

Werner a týka sa precizovania možnej výstavby v pripravovanej zóne IBV Vinohrady. Žiada 

doplnenie regulatívu tak, aby bola možná len výstavba samostatne stojacich rodinných domov, 
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nie radová alebo združená zástavba. Táto požiadavka zjavne reaguje na skutkový stav už v 

zmienenej IBV Mlyny. Tu bola po roku 2010 pôvodne plánovala výstavba zhruba 180 

rodinných domov. V skutočnosti sa blíži budúca zastavanosť tejto oblasti 220 a viac rodinným 

domom. Kapacita inžinierskych sietí a komunikácií samozrejme dimenzovaná pôvodný 

predpoklad zastavanosti. Do tejto zóny je aj po viac ako desiatich rokoch stále len 1 vstup. Tretí 

predložila zástupkyňa petičného výboru pani Jana Skalová. Petícia, ktorú podpísalo viac ako 

350 občanov bývajúcich v lokalite tej druhej základnej školy, požaduje viaceré zmeny a návrhy, 

aby budúca výstavba v lokalite neovplyvnila negatívne kvalitu života súčasných obyvateľov 

územia a zároveň bola prínosom aj pre budúcich susedov. Vo všetkých troch prípadoch boli 

pripomienky zamietnuté, pretože sa jedná o nové návrhy, ktoré neboli predmetom 

prerokovania. V najlepšom prípade sa berú na vedomie ako názor. Pritom ani 1 z týchto 

uvedených pripomienok nie je nová. Reaguje na problémy, ktoré trápia občanov už roky. Určite 

by mohli byť všetky pripomienky prerokované, ak by predložil včas primátor mesta tak, ako 

predložil zmeny v prospech developera, ktorý chce zastávať územie pole od Kunova. Na to 

treba však snahu a pochopenie významu slovného spojenia verejný záujem. Nie jednostranný 

záujem developerov. Rozvoj mesta musí brať ohľad na potreby občanov, treba sa s nimi 

rozprávať. Aspoň sa pokúsiť pochopiť ich požiadavky. Uvedené prípady nie sú zďaleka jediné, 

ktoré vyvolajú pochybnosti predloženého návrhu zmien a doplnkov číslo 9. Na záver 

konštatujem v inom garde, ako ste povedali vy, pán primátor, skutočnosť, že spracovanie a 

predloženie týchto zmien trvá takmer 2 pol roka a predchádzajúce zmeny a doplnky v roku 

2017 boli zapracované za 1 rok, nepotrebuje žiadny komentár. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec je mi ľúto, že ste v komisii výstavby, kde tieto podmienky a pripomienky nedáte, 

kde sú odborníci, kde si to viete vysvetliť. Čo sa týka jednotlivých zmien, spracovateľ nášho 

územného plánu mal svoje zdravotné problémy a niektoré veci sa nám natiahli viacej, než sme 

chceli a dúfali sme, aj ja som teda osobne dúfal, že to budeme mať schválené už minulý rok. 

Jednoducho sú veci, ktoré sú nepredvídané a ktoré s ktorými sa pracuje. Nie je pravda zase, že 

by sme my s ľuďmi nekomunikovali. Práve všetkých si volali a so všetkými komunikovali a 

vysvetľovali, akým spôsobom a prečo niektoré zmeny sú a nie sú zapracované. Napr. ja si 

pamätám, že s pánom Wernerom, že on sám si požiada v územnom rozhodnutí, že on tam chce 

samostatne stojace domy a nie je potrebné takéto takúto zmenu si riešiť, pretože to bude v rámci 

územného konania. Čo sa týka IBV Mlyny, keď to tak nazvem, to, že tam je 1 vjazd, nie otázka 

územného plánu, ale iných dohôd, ktoré tu boli možno 2008-2010. Jednoducho momentálne sa 

pracuje na tom, aby budúci rok, možno tento rok už bol tam ďalší vjazd. Takže rieši sa to. Čo 

sa týka, IBV pole od Kunova jazdy, osobne nemyslím, že je to o tom, že my sme niečo zahatali 

alebo niekomu sme niečo bránili. Práve naopak, žiadali sme, aj veľmi intenzívne sme 

komunikovali s developerom o tom, aby nerealizoval to, čo tu v územnom pláne máme 

povolené, a to je to, že 2000 v roku 2005 bol naplánovaná cesta cez areál druhej základnej 

školy. Čo si povedzme, že nie úplne ideálny stav, keď to tak veľmi jemne človek povie. A 

zvlášť po pripomienke dopravného inšpektorátu, ktorý nechcel mať vyosenú križovatku a tým 

pádom by to zase išlo do kompletného zásahu vstupu druhej základnej školy. Takže toto máme 

práve týmto územným plánom poriešené ako cyklochodník, tzn. výrazne lepšie riešenie. A 

pokiaľ ja viem, tak tam boli pripomienky, ktoré pokiaľ by sme ich riešili na tej komisii 

výstavby, tak tam by to asi povedali aj hneď z fleku, že boli tam pripomienky na Bratislavskú 

vodárenskú spoločnosť, ktorú my v územnom pláne nevieme prinútiť, že musíte tu urobiť novú 

kanalizáciu, áno? Je to akciová spoločnosť, väčšinový vlastník je mesto Bratislava, preto ja som 

sa aj stretol s prvou viceprimátorkou, aj s tretím viceprimátorom mesta Bratislavy, ktorý je 

zároveň aj v dozornej rade Bratislavský vodárenských spoločnosti, aby sme riešili problémy, 

ktoré my v meste Senica máme práve s tým, aby rozvoj mesta nebol ovplyvňovaný a bránený 

cez Bratislavskú vodárenskú spoločnosť, keďže vieme, že dlhodobo dávali zamietavé 
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stanoviská, teraz už chodia pozitívne stanoviská. Takže toto je stav, ktorý nie vždy vieme tie 

pripomienky, ktoré prišli k územnému plánu, sa netýkajú len územného plánu, ako takého, ale 

iných organizácií, ktoré nevieme riešiť a je tu poprípade pán Ing. Šteffek, pán architekt 

Michalka, ktorý asi vedia k tomu bližšie povedať, pretože sa tomu intenzívne venovali. Pán 

poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som len teda v skratke, že mal som možnosť byť na komisiách, kde boli podnety, či už 

teda od nejakých občanov alebo teda od poslancov. A čo mne chýba pri územnom pláne, je 

komunikácia s odborne spôsobilou osobou. Toto by som bol rád, aby sa zobral ako vážny 

podnet, že potrebujeme mať človeka, ktorý je vedúci oddelenia výstavby a životného prostredia 

a územného plánovania. Taký, ktorý vie zrozumiteľne komunikovať s ľuďmi, ktorí územnému 

plánu nerozumejú. Ja mám teda osobnú skúsenosť aj s niektorými poslancami, keď sme sa o 

tomto rozprávali o niektorých výhradách, že naozaj to know how je len na jednej strane a to je 

obstarávateľka, spracovateľ. Čiže bolo by dobré, keď sa máme baviť o novom územnom pláne, 

lebo vlastne, keď sa každé 4 roky otvára a máme vlastne teraz otvárať už za ani nie 2 roky, 

pretože nám 2,5 roka uplynulého začatia tých podnetov, aby sa mesto zamyslelo, že akým 

spôsobom bude komunikovať s občanmi. Teraz myslím odborne spôsobil osobu a vedúce 

oddelenia územného plánovania. Ja som teraz trochu sklamaný z komisie výstavby, že, kde sme 

brali vlastne na vedomie niektoré podnety, ale sme tam tie detaily, teraz nemyslím na konci 

tohoto VZN ka, ale v priebehu toho územného plánu neriešili. Nemám informácie od toho 

poslanca predtým, ktorý tam bol, že by sa také niečo riešilo ani od iných iného. Ja som teda 

presvedčený o tom, že treba ten územný plán schváliť, pretože 2 a pol roka je dlhá lehota a 

mesto potrebuje rozvoj určite. Len poprosím, keby sme zobrali do budúcnosti toto na vedomie 

a skúsili si nejak zamyslieť a proste urobiť pre to nejaké konkrétne kroky. To je všetko. 

Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, v podstate k nám nastúpil minulý rok pán architekt Michalka, ktorý má jednu z 

odborností práve územné plánovanie a územný plán považujem za extrémne dôležitý dokument 

a do budúcna ho bude treba viac a viac precizovať. My sme napr. teraz precizovali ťažký 

priemysel a ostatné veci, aby sme vylúčili, aby sa nám nestalo, že teraz poviem, máme tu silného 

strategického investora, ktorý veľmi veľa ľuďom dá prácu a máme tu ďalšie rozšírenie ďalšie 

fabriky, ktorá je tu dlhodobo, tzn. momentálne my nemáme eminentný záujem k nám dostať do 

nášho katastra, poviem to, nejakú ťažkú chémiu, metalurgiu alebo niečo iné. Tzn. toto všetko 

my riešime si momentálne v tomto územnom pláne. Doteraz sme to vyriešené nemali. Teraz 

nám bolo jedno, kto chce prísť, nech príde. Momentálne to riešime, aby sme sa takýchto, by 

som povedal, momentálne veci už nemohli k nám tak ľahko prísť. Takže máme tu ešte 

schválené z roku 2018, čo dávalo Ministerstvo životného prostredia jednu lokalitu, kde by 

mohla byť ťažká chémia, ale inak všetko ostatné už budeme mať vylúčené vďaka tomuto 

územnému plánu. A myslím si, že pán architekt vie dosť zrozumiteľne komunikovať. Myslím 

si, že aj pán vedúci, ale teda pokiaľ má jedným, druhým alebo si sadnú obidvaja spolu, tak si 

myslím, že už sme urobili krok k tomu, aby každý jeden, kto chce prísť a práve možno aj to je 

ten ďalší krok, ktorý robíme, že vždy sa robili len zmeny. Momentálne my necháme vypracovať 

komplexnú zmenu. Tzn. nebude musieť, či je to laik, ale aj odborník, prejsť si zmenu. Pôvodný 

územný plán, následne zmena jedna, druhá, tretia, toto je zmena číslo 9, tzn. nebude musieť 

prejsť 9 dokumentov, ale všetko bude spracované v jednom dokumente. Jednoducho si to ten 

človek nalistuje a buď to tam je alebo to tam nie je. Nemusí hľadať v ďalších dokumentoch, že 

a nenastala v tomto bode zmena alebo, čo sa stalo, tzn. bude si myslím, že to bude veľmi 

jednoduché na to pochopenie a aj územno plánovaciu informáciu stále dávame, tzn. ktorá má 

dnes 3,4 strany. Tzn. tam si naozaj ten človek načíta, čo všetko v tej lokalite môže a nemôže a 

samozrejme potom už je to o dohode so sieťami a to spôsobom sa k tým sieťam dostane. Ale 
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nemyslím si, že v meste sa snažíme robiť niekomu problémy, skôr naopak, ja som rád za každú 

jednu výstavbu, ktorá príde, pretože potrebujeme rozširovanie mesta aj s tým, pokiaľ máme 

záujem o ďalšie investície, čo sa týka priemyslu, tak práve tí ľudia. A ideálne by bolo, aby k 

nám prichádzali celé rodiny a neprichádzali k nám len nejakí pracovníci, ale v rámci celých 

rodín a tým pádom rozšírenie mesta Senica postupne nás v podstate nebude míňať. A 

prichádzajú rôzne developerské projekty, ktoré sú nám prezentované naposledy minulý týždeň, 

obrovský komplex bytov, ktoré budú aj na predaj aj na prenájom, tzn. budú predstavené asi v 

priebehu troch štyroch mesiacov, že aké ďalšie bytové domy by sa v meste Senica mohli stavať. 

A upokojím všetkých nie je to v lokalitách, ktoré sa momentálne mení, áno. Sú to v terajších 

lokalitách, aby nebolo, že sa čaká len na túto zmenu územného plánu. Takže asi toľko k tomu, 

ale pokiaľ nájdeme ešte nejaké zlepšenie, ja sa tomu vôbec nebránim, že... My momentálne 

pracujeme aj na geografických informačných systémoch, ktoré zase budú dávať viac a viac 

informácií aj práve aj pre ľudí, že doma za počítačom si sadne a bude vedieť výrazne viacej si 

zistiť a nemusí sa ani nikde chodiť pýtať. Všetko bude to mať pekne krásne, poviem to, že 

čierne na bielom a môže si to prečítať, vytlačiť. Pán poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem, ja takú technickú pripomienku skôr alebo praktickú by som to nazval, keď sme 

otvárali územný plán v prvom polroku 2021, tak si pamätám, že sme riešili 10, 12 možno 15 

nejakých celkov, ktoré sme ako poslanci schvaľovali, že či územný plán sa bude tým zaoberať 

alebo sa nebude zaoberať. Matne si pamätám, že sme tam neodsúhlasili zmenu na výstavbu 

rodinných domov smerom na Rovensko napr. a mne teraz chýba, mne teraz chýba také zhrnutie, 

tam som čakal, že bude stáť niekto z mesta a povie, že tak otvorili sme týchto 12 bodov, týchto 

12 bodov prešlo schvaľovacími pripomienkami, môžu sa schváliť. Keď si zoberieme, že 

budeme sa teraz baviť o majetkových veciach, kde je nejakých 7,8 bodov, tak tam bude stáť 

pani vedúca a bude pripravená odpovedať na tieto otázky. Takže mne chýba zhrnutie toho, že 

čo sme vlastne za tých 2,5 roka alebo, čo vlastne ideme schvaľovať. To, čo sme schválili a s 

čím sme súhlasili, že sa vlastne otvárať ide. Ja si pamätám, že som tam mal výhrady aj k určitým 

cestám alebo chodníkom. Teraz, keď si zoberiete, keď si zoberiete tie, ten materiál má 43 strán 

a je tam napísané, možno to je nie je to podstatné, ale napr. len celý text 3 pododrážky 5, odrážka 

sa nahrádza symbolom, ktorý znie a je tam hviezdička. Možno sú to nepodstatné veci technické, 

ale chýba mi to, že kvôli čomu sme ten územný plán otvárali, vysvetlenie, že áno, ideme to 

schváliť s takými pripomienkami alebo bez pripomienok, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec s tým nie je problém, pokiaľ sú konkrétne otázky, preto sú tu aj, štandardne to 

nebýva, pán architekt Michalka, ale práve preto, že sa on tomu najviac intenzívne venuje, tak 

je tu pripravený zodpovedať otázky s tým, že preto som čítal, že komisia každá, že koľkej 

komisie to prešlo, tzn. cez vás poslancov to reálne prešlo, kde jeden a buď vedúci prišiel alebo 

prišiel pán architekt Michalka, kde vám to vysvetľovali jednotlivé otázky. Nemyslím si, možno 

sa stalo, ale zoberme si, že jedna, druhá, tretia, štvrtá, piata. 6 komisií to prešlo, že tým pádom, 

nemyslím si, že vás to ktoréhokoľvek poslanca minulo, čo sa týka komisií a tým pádom tam ste 

mali možnosť sa pýtať, dozvedieť konkrétne, toto je taká zmena, taká zmena, aby ste si to 

podrobne prešli. Ako nie je problém dnes urobiť zhrnutie jednotlivých bodov, že je to takto, 

takto, takto, áno, návrh urobil ten. Tak, ako sme to mali pred tými 2,5 rokmi, ale tým, že to 

prešlo všetkými komisiami a všade ste sa každý mohol na to pýtať, že toto má nás ovplyvniť 

takto, lebo samozrejme sú tam zase ešte aj tie rady tých odborníkov, či už je to zo sociálnej. 

Aha, vy to meníte toto a toto, neovplyvní nám to, čo nám to ovplyvní, neovplyvní z tej našej 

oblasti. Takže preto ja som to už bral tak, že mali sme aj pracovné stretnutie poslancov, bolo 

takto komisie, bolo mestské, Mestská rada, že teda vieme všetci, o čom dneska hlasujeme a ako 

to je a dnes niekomu opakovať na hodinu, že o čom to presne, môžeme, len poprosím do 

budúcna možnože dobre, tak keď to prešlo všetkými komisiami a povieme si, že ešte nám niečo 
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chýba tak, keby ste dali dopredu vedieť, tak si nachystajú aj prezentáciu tam. Akože v zásade 

problém nie je, pretože buď schválime, neschválime. Pokiaľ neschválime, tak sa posunieme o 

nejakého trištvrte roka späť, pôjdeme, pôjdeme nové žiadosti. Povieme si, že toto a toto pôjde, 

ako dá sa to urobiť aj touto formou, len možno je dopredu možno oznámiť, či už na tej poradie 

poslancov, že urobme to takto, takto. Ja to chcem, aby to možno občania vedeli inak pochopiť, 

ale myslím si, že naozaj sme nachystaní, pokiaľ tých, ktorých sa to týka, aby sme im to vedeli 

vysvetliť individuálne a nielen všeobecne, lebo tých zmien je relatívne veľa a zase nie je ich 

tak moc, aby sme to nedokázali odprezentovať. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja len stále tvrdím jedno, že keď sa bavíme o zmene rozpočtu, tak je tam nakreslený nejaký 

graf. My sme mali na majetkovej komisii pána architekta a keď sa opýtal, tak dúfam, že si to 

dobre pamätám, keď som sa ho pýtal na to, že teda, ktoré sú tie hlavné podstatné body, ktoré sa 

menia alebo ktoré ideme upravovať, tak sám mi povedal, že on to presne nevie, on si to presne 

nepamätá. Ja myslím, že nebol by až taký problém spraviť prezentáciu, keď na všetko ostatné 

máme čas, tak na toto na takýto dôležitý zákon a takúto dôležitú zmenu VZN ka mohla byť 

nachystaná prezentácia. Bez ohľadu na to, že by tomu niekto vyzval alebo o to žiadal, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len poviem, keďže ja sa chodím pýtať pána architekta na mnohé veci, čo sa týka územného 

plánu a pohotovo hneď odpovedá. Pokiaľ sa ideme baviť, že čo je podstatné, to si myslím, že 

som zhrnul také, že čo ľudí rezonovalo. Rezonovali, tak rezonovali 2 veci, najviac, áno. Najviac 

rezonovali 11 poschodí možno z piatich činžiakov na 11 poschodových, ktoré by sa postavili 

miesto nafukovačky a tréningovej haly či tréningového ihriska a na futbalovom ihrisku, áno. 

Toto bola jedna z tých najviac, pretože ľudia na IBV Mlyny by v podstate nemali žiadne 

súkromie, resp. mali by ho výrazne horšie, keďže aj tak z niektorých tých činžiakov im je 

dlhodobo vidieť. Teraz by sa im tam dostavili ďalšie. Takže, toto bolo jedno z tých veľkých a 

poviem, že toto je výrazne zásadnejšia zmena, ako, teraz poviem zelený pás, kde jej prízemie a 

1 poschodie, kde tam také rodinné domy, tak či tak sú. A druhá čo je, čo rezonovala, to bolo vo 

vašej lokalite, bola práve cesta cez druhú základnú školu, kde my sme nikdy a z mesta nikdy 

nešiel papier, že my súhlasíme s tým, aby tak ako bola prezentovaná po rôznych sociálnych 

sieťach, bola cesta pred druhou základnou školou. My sa vždy vyjadrujeme k tomu, že toto bolo 

predložené, my to v podstate nadefinujeme, čo nám bolo predložené a následne dávame 

vyjadrenie. Tzn. to, že na začiatku toho napíšeme, kto si, čo požiadal, keď si tu niekto požiada, 

že žiada stavať Eiffelovu vežu, tak my napíšeme, požiadali ste si o stavby Eiffelovej veži na tej 

tej lokalite, to neznamená, že s tým súhlasíme. Jednoducho definujeme to rozhodnutie, o čom 

to rozhodnutie je. A my sme teda nikdy, takže to je napr. druhá základná škola, neviem, pre 

niekoho sú dôležitejšie, poviem, vizuálny smog, pre niekoho je dôležitejšie zase to, že v 

priemyselnom parku bude môcť nový investor viacej stavať a bude môcť poskytnúť viacej 

pracovných miest. Tzn. možno treba si len povedať, že čo je tá priorita tých vecí. Je tam naozaj 

na zmenu veľmi veľmi veľa. Čo sa týka takých, že by sme mohli povedať, že je to podstatné, 

je to dôležité. Zväčšuje sa nám aj podiel zelene v meste, áno, pri mestskom parku, takže tá 

verejná zeleň nám tam pribúda, pre niekoho je zase toto podstatná informácia. Tých informácií, 

teda môže byť viacej. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Áno, ja to zopakujem, otvorili sa poslanci územný plán v týchto 12 bodoch. Prvý bod dopadol 

takto. Druhý bod dopadol takto. Je to tam na tých 43 stranách, ale je to možno niekde v 

odrážkach, niekde ťažko sa to číta. Nič inšie som nechcel. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, ďakujem. Faktická pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem, ja som nechcel byť konkrétny, ale my veľmi nepríjemné počúvať tuná komentár od 
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pána Šteffeka, že to máme my blbí niekde napísané. Máme si to pozrieť. Lebo to je podľa mňa 

maslo na jeho hlave, nie na pánovi Michalkovi, lebo ja myslím si, že pán Šteffek bol pritom od 

začiatku a teraz sa bavíme len o prezentácii toho, že odborný pracovník, ktorý má vzdelanie, 

má povinnosť, keď za to berie mzdu, vysvetľovať takéto veci občanom, a byť trpezlivý. 

Pamätám si na komisiách, tu bolo niekoľko poslancov, si dávalo prosbu a žiadosť, aby vysvetlil 

tie jednotlivé veci. Ja si myslím, že to by sa malo takto uzatvoriť, aby to nešlo proste do detailov, 

ale treba si uvedomiť, že ten človek, ktorý to robí pre peniaze, si tú robotu mal reálne odviesť 

tak, aby ten občan bol spokojný. To by som chcel, tá reakcia skôr na pána Sovu, ako na to, čo 

som hovoril predtým. Ďakujem pekne. 

Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora 

Ja len, ak môžem veľmi krátko. Na tých komisiách, som bol na väčšine komisií a na väčšine 

komisií boli krátke diskusie o jednotlivých bodoch a vždy, pokiaľ si dobre pamätám, sme si 

prešli tie hlavné body, tie hlavné zmeny, ktoré najviac rezonovali v či už médiách, na sociálnych 

sieťach, takže a aj na komisie Správy mestského majetku. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ja si myslím, že čo sa týka tohoto, dobre, prezentácia alebo nejaké ďalšie veci. Vieme 

sa posunúť ďalej. V podstate pracovníci odborní tu sú a nebude to tak ďaleko, čo nás bude čakať 

možno ďalšia zmena, takže možno sa aj z toho treba zobrať ponaučenie, aby sme sa posunuli 

ďalej. Faktická ešte pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne. Územný plán mesta je strategický dokument. Tým je povedané asi úplne 

všetko. Strategický. Niečo podobné už sú len ďalšie 2 alebo 3 strategické dokumenty, ktoré má 

každý obec a svoje mesto. Územný plán je to naj, čo hovorí o rozvoji mesta na nasledujúcich 

20, 30, 40 rokov. To je prvá faktická. Druhá, prosím, rezonácia v našom obvode a to, či pôjde 

cesta cez školu alebo nepôjde cesta cez školu. Toto mesto stálo vyjadrenie k dúrke 22. 10. 2020, 

tzn. ešte predtým než boli vypísané akékoľvek zmeny a mesto Senica sa nevyjadrilo záporne k 

ceste, ktorá v tej dúrke bola investorom vyznačená. Takže asi by bolo treba si prejsť naspäť, že 

čo, aké dokumenty tu niekto vydal v tomto meste alebo nevydal, takže nie je pravda to, čo 

hovoríte. Čo sa týka všetkému ostatnému, akékoľvek zmeny, cesta cez školu cez druhú 

základnú školu prišlo k zmenám až vtedy, až keď sme sa o to začali my ako obyvatelia danej 

lokality zaujímať. A vy ste nám to prišli potom prezentovať na radu školy, druhej základnej 

školy a potom aj na obvodný výbor. Nemieni zachádzať do týchto podrobností, ale jednoducho 

treba sa vyjadrovať fakticky a zdatne a odborne tak, aby to sedelo. Rozprávať úplne všeobecne, 

že máme niečo na tom, že pripravíme ten územný plán tak, aby sme to nemali ťažký priemysel 

a podobné veci. To sú záležitosti, ktoré dnes v ani to nikto stavať, nebude to ide len do 

strategických parkov, čiže to úplne mimo tejto možnosti nášho mesta a úplne mimo možnosti 

štátu, ešte aby sme si povedali tak. Ja som k tomu, v tom mojom vystúpení som povedal len to, 

že treba sa rozprávať s ľuďmi. Toto mesto sú ľudia. A tí ho tvoria a toto mesto netvorí mesto 

samotné, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len 2 faktické už poznámky. V roku 2010. Ešte raz 2010 bolo právoplatné územné 

rozhodnutie, ktoré dávalo a sprístupnilo cestu cez druhú základnú školu. 2010. Vtedy bez 

pripomienok, len aby sme si dali, že áno, 2010 už bolo právoplatné, nieže my sa ideme 

vyjadrovať a my ideme robiť územné rozhodnutie. Takže my sme potom na tom pracovali, že 

jednoducho toto nie je ten cieľ, ktorý my chceme a bod dva, ťažký priemysel, že je to mimo. Ja 

si myslím, že momentálne treba byť zorientovaný, pretože hľadajú spoločnosti na likvidáciu 

batérií olova, môžeme ich tu mať, je to výborné. Myslím si, že všetci deklarujú, že je to čisté, 

takže pokiaľ trošku človek je zorientovaný, tak vie, že jednoducho sú ochotní zaplatiť obrovské 

peniaze za pozemky, len tam, kde ich pustia. Lebo jednoducho takéto spoločnosti majú záujem 

prísť, cez 3 mestá neprešli. Boli aj u nás, kde mali záujem kupovať v priemyselnom parku 
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pozemky a budú likvidovať. Áno oni tvrdia, že všetko je v poriadku. Otázka je, ja netvrdím, že 

tým spoločnostiam neverím, len jednoducho, aby sme my mali dostatočnú, vedeli urobiť 

dostatočnú kontrolu. Ale mali sme tu slovenských hodváb dlhé roky, myslím si, že chémiu sme 

tu mali a môžeme si dať na nejaký čas pokoj a som rád, že máme tu momentálne ekologické 

výrobky, ktoré sa vedia posunúť ďalej, a preto sme to takto urobili. Nerobíme to preto, že 

nemáme, čo robiť, ale práveže preto, že reagujeme reálne na požiadavky, ktoré sem prichádzajú 

a tých, ktorí to tu hľadajú. Takže nepovedal by som, že je to mimo a že takí nikto nepríde. To 

nie sú veľké, to je o 150 ľuďoch fabriky, ktoré to budú spracovávať a sú takéto, aj menšie sú a 

nie sú ani tak ďaleko. Sú v okruhu 30 km, treba len hľadať. Ďakujem, neevidujem ďalší záujem 

o diskusiu. Predkladám návrh a teda apelujem na poslancov, že je naozaj vhodné schváliť 

územný plán, aby sme všetky zmeny a doplnky dokázali spracovať, urobiť aj v prospech 

občanov. Pokiaľ sú tam, teraz to poviem výtky typu, že proces mohol byť lepší, vieme sa z neho 

poučiť, ale z dlhodobého hľadiska zmena územného plánu to je v tom tejto zmene výrazne 

prospešnejšia, ako jeho neschválenie. Takže predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu o spracovaní územného plánu mesta Senica 

zmeny a doplnky číslo 9, súhlasí so spôsobom vyhodnotenia pripomienok uplatnených pri 

prerokovaní návrhu územného plánu mesta Senica zmeny a doplnky číslo 9, ktorých prehľad 

tvorí prílohu tohto uznesenia. A schvaľuje po prvé podľa § 4 ods. 3 písmeno j zákona číslo 

369/1990 zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov zákona o 

obecnom znení § 26 ods. 3 zákona č. 50/1976 Z. z. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

v znení neskorších predpisov stavebný zákon, územný plán mesta Senica zmeny a doplnky číslo 

9 v zmysle § 6 a § 11 ods. 4 písmena g zákona o obecnom zriadení v zmysle § 27 ods. 3 

stavebného zákona dodatok číslo 01/2023 všeobecne záväzného nariadenia mesta Senica číslo 

6, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územného plánu mesta Senica zmeny a doplnky číslo 9. 

Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, územný plán mesta Senica bol SCHVÁLENÝ.  

Uznesenie č. 117: 

MsZ v Senici 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu o spracovaní Územného plánu mesta Senica - Zmeny a doplnky č. 09.  

 

b) s ú h l a s í  

so spôsobom vyhodnotenia pripomienok uplatnených pri prerokovaní Návrhu Územného plánu 

mesta Senica - Zmeny a doplnky č. 09, ktorých prehľad tvorí prílohu tohoto uznesenia. 

 

c) s c h v a ľ u j e 

1. Podľa § 4, ods. 3, písmeno j) zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien a doplnkov (zákon o obecnom zriadení), § 26 ods. 3 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom 

plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov (Stavebný zákon) Územný plán 

mesta Senica - Zmeny a doplnky č. 09.  

2. V zmysle §-6 a §-11, ods. 4, písm. g) Zákona o obecnom zriadení a v zmysle § 27 ods. 3 

Stavebného zákona dodatok č. 01/2023 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Senica č.16, 

ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Územného plánu mesta Senica - Zmeny a doplnky č. 09. 
H l a s o v a n i e : prítomných:17          za:17          proti:0         zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame, týmto strategickým rozhodnutím v podstate sme urobili to, že niektoré výstavby 

nebudú môcť byť realizované, ktoré by poškodzovali momentálnych vlastníkov a zároveň sa 

podporuje to, aby sa nám budovala ďalšia infraštruktúra v meste, resp. ďalšie investičné zámery 

v priemyselnom parku, takže ešte raz ďakujem. 
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Bod č. 15. – Dispozície s majetkom 

 

Bod č. 15.1. – Návrh na zmenu nehnuteľností v katastrálnom území 

Senica 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 15.1. Návrh na zmenu nehnuteľností v katastrálnom území Senica. 

Prechádzame teda na Továrenskú ulicu, kde je posun iba parciel, tzn. o 2 m² a druhý dielov 

3 m² a toto prerokovala komisia pre Správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča 

návrh schváliť, komisia pre výstavbu územné plánovanie, dopravu bez pripomienok odporúča 

návrh schváliť a mestská rada bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže nachádzame sa 

takto, v katastri je posun garáží vo faktickom stave, ten posun nie je, takže preto sa to takouto 

formou len posúva. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh 

na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zámenu nehnuteľnosti v katastrálnom 

území Senica diel 2 vo výmere 2 m², diel 3 vo výmere 3 m² odčlenenie na základe 

geometrického plánu číslo 195/2002 podľa predloženého návrhu a za nehnuteľnosti v 

katastrálnom území Senica za diel 4 vo výmere 2 m² a diel 6 vo výmere 3 m², všetko podľa 

predloženého návrhu a schvaľuje aj prevod vlastníctva nehnuteľnosti ako dôvod hodného 

osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Prevod sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 118: 

MsZ v Senici 

a) s c h v a ľ u j e 

zámenu nehnuteľností v kat. území Senica: 

 -   diel 2 vo výmere 2 m2 a  diel 3 vo výmere 3 m2, odčlenené na základe GP č. 195/2022   

z pozemku CKN parc. č. 2990/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere  

3491 m2, zapísaného na LV č. 3353 vo vlastníctve: Mesto Senica so sídlom Štefánikova  

č. 1408/56, 905 25 Senica, IČO 00 309 974 

za nehnuteľnosti v kat. území Senica:  

-   diel 4 vo výmere 2 m2, odčlenený na základe GP č. 195/2022 z pozemku CKN  

parc.č. 2990/44, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 20 m2 , zapísaného na 

LV č. 7117,  

-   diel 6 vo výmere 3 m2, odčlenený na základe GP č. 195/2022 z pozemku CKN  

parc.č.  2990/45, druh pozemku ostatná  plocha vo výmere 20 m2, zapísaného na LV č. 7117  

vo vlastníctve: Kristína Žilineková, Hollého 741/9, 905 01 Senica. 

Diel 2 bude pričlenený k pozemku parc.č. 2990/44 a diel 3 bude pričlenený k pozemku 

parc.č.2990/45 vo vlastníctve Kristíny Žilinekovej, diely 4 a 6 budú pričlenené k pozemku 

parc.č. 2990/1 vo vlastníctve mesta Senica na základe geometrického plánu č.195/2022 na 

zameranie stavieb a oddelenie pozemkov p.č. 2990/1,44,45.   

Vzhľadom na umiestnenie zamieňaných pozemkov v tej istej lokalite a rovnaký druh 

pozemkov, hodnota zamieňaných pozemkov  je ocenená rovnako na  jednotkovú cenu  

30 €/m2 a výmera zamieňaných  pozemkov je rovnaká. 

 

b) s c h v a ľ u j e 

prevod vlastníctva nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov § 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom  

mestské zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  
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Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že zámenou nehnuteľností  dôjde 

k usporiadaniu vlastníckych vzťahov pod  stavbami a k  zarovnaniu hraníc pozemkov pod 

spojenými garážami.   
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0         zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

Bod č. 15.2. – Návrh na odkúpenie pozemkov registra e parc. 1448/1 

a 1448/2 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 15.2. Nachádzame sa návrh na odkúpenie pozemkov registra e 

parc. 1448/1 a 1448/2, takže nachádzame sa pri futbalovom ihrisku Kunov, kde prerokovala 

komisia pre Správu majetku, bez pripomienok odporúča návrh schváliť, pre správu, pre 

výstavbu územné plánovanie, dopravu bez pripomienok odporúča návrh schváliť a mestská 

rada bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže nachádzame sa tu pri križovatke, kde 

táto zelená plocha, ktorá je vzdialenejšia, tak túto máme záujem kúpiť, aby sa tam mohla začať 

budovať cyklotrasa. Minulý týždeň sme mali rokovanie aj s ďalším s ďalším človekom, ktorý 

má záujem o predaj, takže verím tomu, že na ďalšie zastupiteľstvo budeme mať ďalšiu kúpu a 

budeme tam vedieť do budúcna urobiť možno aj odstavné parkovisko, resp. nejaké bezpečný 

priestor. Takže má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemku registra 

e parc. č. 1448/1 a 1448/2 podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, návrh bol SCHVÁLENÝ na odkúpenie pozemku.  

Uznesenie č. 119: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

odkúpenie  pozemku EKN parc. č.1448/1, druh pozemku orná pôda vo výmere 163 m2 a EKN 

parc.č 1448/2, druh pozemku orná pôda vo výmere 391 m2, zapísaných  na LV  č. 26   

v  kat. území Kunov od vlastníka:  

Boris Vázal, trvale bydliskom Sadová  2719/3B, 905 01 Senica  -  vlastník v podiele 1/1 

za cenu 35 €/m2 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0           zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 15.3. – Návrh na predaj pozemkov v kat. území Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na ďalší, a to je návrh na predaj pozemkov v katastrálnom území Senica. 

Nachádzame sa na Tehelnej ulici, kde teda vlastníctvo mesta je časť role, kde bol urobený 

geometrický plán, a teda je možnosť odpredaj tento pozemok, pretože je pre mesto Senica 

prebytočný. Dlhodobo v podstate sa pán žiadateľ o neho stará. Pre Správu mestského majetku 

komisia skonštatovala, že bez pripomienok odporúča návrh schváliť, pre výstavbu územných 

plán, dopravu bez pripomienok odporúča návrh schváliť a mestská rada bez pripomienok 

odporúča návrh schváliť. Takže má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký 

záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje predaj 

pozemku parc. č. 2747/2 registra c vo výmere 125 m² a predaj novozameraného pozemku vo 

výmere 87 m² podľa predloženého návrhu a schvaľuje ako prípad hodný osobitného zreteľa 

podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, takže sme SCHVÁLILI predaj pozemku.  
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Uznesenie č. 120: 

MsZ v Senici 

a) s c h v a ľ u j e 

   -    predaj pozemku  CKN parc.č. 2747/2, druh pozemku záhrada vo výmere 125 m2, 

zapísaného na LV č. 3353 pre kat. územie Senica, 

- predaj novozameraného pozemku CKN parc. č. 2766/56, druh pozemku orná pôda 
vo  výmere  87 m2, ktorý vznikol na základe GP č.4/2023 na oddelenie pozemku p.č. 2766/56 

a určenie vlastníckych práv odčlenením dielu 1 vo výmere 87 m2  z pozemku  EKN parc.č.1565, 

druh pozemku ostatná plocha vo výmere 5768 m2, zapísaného na LV č. 60 pre kat. územie 

Senica 

žiadateľovi:  Milan Miča, trvale bydliskom Tehelná 424/18 , 905 01 Senica   

za cenu 41 €/m2 

 

b) s c h v a ľ u j e 

prevod nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov § 9a odst. 8 písmeno e/ z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa:   

Pozemok CKN  parc.č. 2747/2  a novozameraný pozemok CKN parc.č. 2766/56 tvoria  

 so susednými pozemkami  CKN parc. č. 2747/1 a 2746 vo vlastníctve žiadateľa  jednotný 

celok, vytvorený pred rokmi právnymi predchodcami žiadateľa. Sú využívané ako dvor 

a záhrada a na tento účel budú slúžiť žiadateľovi aj naďalej. Predajom týchto pozemkov  

žiadateľovi dôjde  k majetkovoprávnemu usporiadaniu tohto celku za trhovú cenu. 

Pre mesto  je uvedený majetok  prebytočný. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0          zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 15.4. – Návrh na nájom pozemkov v kat. území Senica a 

Kunov 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame návrh na nájom pozemkov v katastrálnom území Senica a Kunov s tým, že 

momentálne sa jedná o prevádzky za účelom zriadenia prevádzkovania letných terás. Tzn. letné 

terasy, aby nemuseli žiadať jednotliví žiadatelia, pretože mnohí sa spamätajú v momente, až 

keď už majú záujem si urobiť terasu a pokiaľ by sme to robili individuálne, tak vieme vyhovieť 

až na ďalšom zastupiteľstve, tzn. kým je to všetko právoplatné a uzatvorené, tak by možno 

ďalšiu terasu mohli otvoriť až od 1. 7. alebo neskôr. Takže preto to máme urobené takto už 

posledné roky všeobecne, že sú tu urobené podmienky na to, za akých môže mesto uzatvoriť 

práve nájom na pozemky za účelom zriadenia prevádzkovania letných terás. Komisia pre 

Správu mestského majetku odporúča návrh schváliť so zmenou ceny nájomného, ktorá už je 

zapracovaná v tomto návrhu a mestská rada odporúča schváliť so zmenou ceny nájomného, 

ktoré už je zapracovaná v tomto návrhu. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký 

záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje nájom 

pozemkov, resp. časti pozemkov v katastrálnom území Senica a Kunov vo vlastníctve mesta 

Senica pri prevádzkach občerstvenia prevádzkovateľov prevádzok za účelom zriadenia 

prevádzkovania letných terás podľa predložených podmienok nájmu a schvaľuje ako prípad 

hodný osobitného zreteľa podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže návrh na nájmy letných teraz máme SCHVÁLENÝ, budeme 

môcť uzatvárať, vyhovovať týmto žiadostiam. 

Uznesenie č. 121: 

MsZ v Senici 
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a) s c h v a ľ u j e 

1. nájom pozemkov, resp. časti pozemkov v kat. území Senica a Kunov vo vlastníctve mesta 

Senica pri prevádzkach občerstvenia prevádzkovateľom prevádzok za účelom zriadenia 

a prevádzkovania  letných terás. 

2. podmienky nájmu: 

a) zmluvy o nájme budú  uzatvorené po podaní žiadosti záujemcu  na dobu  určitú  v období  

od  01.05.2023 do 31.10.2023, 

b) nájomné  za sezónne užívanie  pozemkov v období od 01.06.do 15.09. je 0,22 € /m2/deň 

a nájomné za mimosezónne užívanie pozemkov v období  od 01.05. do 31.05. a  od 

15.09. 

do 31.10.  je  0,06  € /m2/deň, 

c) za zriadenie letnej terasy sa pokladá umiestnenie stolov a stoličiek vrátane ochrany proti 

slnku (slnečníky), 

d) uzatvoreniu nájomnej zmluvy na  zriadenie terasy zasahujúcej  do chodníkov bude 

predchádzať vydanie povolenia  na špeciálne užívanie  pozemných komunikácií, 

e) dodržiavanie podmienok, vypracovaných  referátom investičnej výstavby a územného 

plánovania mesta Senica, týkajúcich sa možnosti a vhodnosti  zriadenia letnej terasy, 

ktoré budú prílohou nájomnej zmluvy; 

 

b) s c h v a ľ u j e 

nájom nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov  

§9a odst. 9 písmeno c/ ako prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské zastupiteľstvo 

rozhodlo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Letné terasy pri prevádzkach s občerstvením prispievajú ku skvalitneniu poskytovaných 

služieb, sú obľúbené medzi obyvateľmi, mesto predmetné časti pozemkov nepotrebuje na 

plnenie svojich úloh a z nájmu má  finančný prínos. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0          zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Bod č. 15.5. – Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na 

najvhodnejší návrh nájom garáže 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na najvhodnejší návrh nájom garáže je v 

materiál číslo 15.5., že máme záujem nájsť nájomcu na garáž, ktorá sa nachádza na Štefánikovej 

ulici. Komisia pre Správu mestského majetku bez pripomienok odporučila schváliť a mestská 

rada bez pripomienok odporučila taktiež schváliť. Má niekto záujem o diskusiu? O jednu 

momentálne sa bude prenajímať jedna. Neevidujem záujem. Predkladám návrh na uznesenie, 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na 

najvhodnejší návrh na nájom nehnuteľností podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže máme SCHVÁLENÉ aj návrh na vyhlásenie verejnej 

obchodnej súťaže.  

Uznesenie č. 122: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na nájom nehnuteľnosti, evidovanej  

na LV č. 3353 pre kat. územie Senica ako garáž so súpisným číslom 3353, postavenej na 
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parcele. č. 3370/25 podľa § 9a odst. 1 písmeno a) zákona č. 138/91 Zb. o majetku obcí 

v platnom znení a §§ 281-288 Obchodného zákonníka s týmito podmienkami: 

       a) Predmetom  súťaže  je uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľnosti, evidovanej na LV  

           č. 3353 pre kat. územie Senica ako stavba - garáž so súp. číslom 3353, postavenej  na  

           parcele  č.3370/25  na ulici Štefánikova  za budovou so súp. číslom 1318 v Senici.           

           Doba nájmu bude na dobu  neurčitú s trojmesačnou výpovednou lehotou. 

b) Špecifikácia garáže: 

-výmera garáže je 20 m2,  

-v garáži nie je prívod elektrickej energie ani vody, 

-vstup do garáže je z pozemku vo vlastníctve mesta Senica. 

      c)  Záujemca ponúkne vyhlasovateľovi súťaže  nájomné najmenej 300 €/ rok,  

            slovom tristo eur za rok.  

      d) Kritérium pre výber najvhodnejšieho súťažného návrhu bude najvyššie ponúknuté          

          nájomné za rok. Pri rovnosti ponúknutého nájomného  u viacerých záujemcov bude  

           rozhodnuté o najvhodnejšom  návrhu losovaním. 

      e) Zmluvu o nájme zmluvné strany podpíšu najneskôr do 15 dní od doručenia oznámenia    

          o výsledku súťaže víťazovi.     

      f)  Vyhlasovateľ súťaže  si vyhradzuje právo:  

          -všetky predložené návrhy odmietnuť a ukončiť súťaž bez výberu návrhu,  

          - pri formálnych nedostatkoch návrhu, ktoré nemenia jeho obsah vyzvať navrhovateľa     

             na doplnenie a vykonanie opravy. 

      g) Prednosta MsÚ je poverený organizovať súťaž a  doplniť ďalšie podmienky súťaže  

          organizačného charakteru.  

          Po vyhlásení obchodnej verejnej súťaže budú mať záujemcovia  možnosť v stanovenom   

           termíne vykonať obhliadku garáže. 

      h) Vyhodnotenie zloženie komisie pre posúdenie súťažných návrhov v zložení 

           JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ  

           JUDr. Gabriela Olejárová, vedúca  majetkovo-právneho oddelenia 

           Ing. Roman Sova, predseda komisie pre správu mestského majetku a poslanec  MsZ. 

     ch) Súťaž končí schválením alebo neschválením najvhodnejšieho návrhu  zmluvy o nájme    

           na zasadnutí komisie alebo konštatovaním komisie, že nebola doručená žiadna ponuka.  

           Komisia po vyhodnotení súťaže predloží informáciu o víťazovi na nasledujúce mestské   

           zastupiteľstvo. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18          za:18          proti:0              zdržal sa:0                    počet 

poslancov:19 

 

Bod č. 15.6. – Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemku registra e parc. č. 1568/1 v 

katastrálnom území Senica 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 15.6. Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemku registra e parc. č. 1568/1 v katastrálnom území Senica. Nachádzame sa 

na Železničnej ulici a je teda záujem urobiť novú kabeláž pre Západoslovenskú distribúciu 

akciovú spoločnosť. Je potrebné túto trasu vecného bremena schváliť. Ak máme záujem o 

posilnenie tejto trasy. Komisia pre Správu mestského majetku bez pripomienok odporúča návrh 

schváliť, komisia pre výstavbu územného plánovania dopravu bez pripomienok odporúča 

schváliť a Mestská rada bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 
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zastupiteľstvo. v Senici schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena im persona na pozemku registra e parc. č. 1568/1 podľa predloženého návrhu. Prosím 

o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, zmluvu o uzatvorenie budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena 

sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 123: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena „in personam“ 

na pozemku E KN parc.č. 1568/1, druh pozemku vodná plocha vo výmere 6371 m2 

v kat. území Senica v prospech: Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 

Bratislava, IČO:36 361 518, ktoré bude spočívať v povinnosti vlastníka pozemku strpieť: 

a/ zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení; 

b/ užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie. 

Vecné bremeno sa bude vzťahovať na časť  uvedeného pozemku v rozsahu vyznačenom 

v situácii spracovanej na podklade katastrálnej mapy. Dĺžka elektrického  vedenia bude cca 244 

m. Presná výmera vecného bremena bude vymedzená v porealizačnom geometrickom pláne, 

ktorý spoločnosť Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 

36 361 518 predloží mestu Senica po ukončení a skolaudovaní stavby. 

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za 

každý aj začatý 1m2 výmery, príp. bežný meter  vecného bremena, ktorá bude vymedzená 

geometrickým plánom. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0        zdržal sa:0             počet poslancov:19 

 

Bod č. 15.7. – Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch registra c parc. č. 3359/4, 

3359/5, 3359/18, 3466/1, 3565/2 a registra e parc. č. 294/2 a 522 

všetko v katastrálnom území Senica 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 15.7. Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch registra c parc. č. 3359/4, 3359/5, 3359/18, 3466/1, 3565/2 a registra e 

parc. č. 294/2 a 522 všetko v katastrálnom území Senica. Opäť sa jedná o vecné bremeno pre 

Západoslovenskú distribúciu, nachádzame sa na Hurbanovej ulici, resp. križovatka Hurbanova 

Sotinská, kde dali pripojovací bod Západoslovenská distribúcia a následne teda majú záujem 

dotiahnuť energiu k budovanému obchodnému centru. Má niekto záujem o diskusiu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena im person na 

pozemkoch podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem veľmi pekne, SCHVÁLILI sme zmluvu o budúcemu zmluve o 

zriadení vecného bremena.  

Uznesenie č. 124: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena „in personam“  

na  pozemkoch: 

CKN parc. 3359/4, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 2308 m2 

CKN parc. 3359/5, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 777 m2 
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CKN parc. 3359/18, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 352 m2 

CKN parc. 3466/1, druh pozemku zastavaná  plocha a nádvorie  vo výmere 509 m2 

CKN parc. 3565/2, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 102 864 m2 

E KN parc.č.294/2, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 5350  m2 

E KN parc.č.522, druh pozemku vodná plocha vo výmere 761  m2 

v kat. území Senica v prospech: Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 

Bratislava, IČO: 36 361 518, ktoré bude spočívať v povinnosti vlastníka pozemkov strpieť: 

a/ zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení; 

b/ užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie. 

Vecné bremeno sa bude vzťahovať na časť  uvedených pozemkov v rozsahu vyznačenom 

v geometrickom pláne č. 164/2021 na priznanie práva uloženia inžinierskej siete na pozemkoch 

p. č. C-KN  3281/1, 3356/1, 3357, 3358, 3359/4, 3359/5, 3359/18, 3466/1,3565/2  a E-KN 

294/2,294/4,522. Rozsah vecného bremena na predmetných pozemkoch bude 287 m2.  Vecné 

bremeno bude zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za každý  

1m2  výmery  vecného bremena. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19          za:19          proti:0          zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Teraz vyhlasujem 10 minútovú pracovnú poradu, čo sa týka ďalšieho bodu 15.8. všetkých 

poslancov, ďakujem. 

 

Bod č. 15.8. – Návrh na odkúpenie areálu futbalového štadiónu na 

Sadovej ulici v Senici od spoločnosti OMS aréna a. s. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, takže po prestávke sa vraciame k bodu 15.8. Návrh na odkúpenie areálu futbalového 

štadiónu na Sadovej ulici v Senici od spoločnosti OMS aréna a. s., kde je zoznam pozemkov a 

nehnuteľností, tzn. stavieb a taktiež od spoločnosti OMS a.s., kde je teda tréningové futbalové 

ihrisko s nafukovacou halou, sociálne zariadenie pre nafukovaciu halu. Týmto krokom urobíme 

len prvý krok, pokiaľ ho schválime, k možnosti kúpy futbalového štadiónu, pretože následne 

budú rokovania o zmluve, ktoré budú tam jednotlivé body dané, čo všetko patrí, nepatrí a akou 

formou bude všetko prebraté. Ale v konečnom dôsledku následne bude musieť prísť ešte k 

schváleniu zmeny rozpočtu, k schváleniu úverovej alebo lízingovej zmluvy, takže k tomuto k 

tejto téme by sme sa do budúcna ešte aj tak, pokiaľ to dnes prejde, sa budeme musieť vrátiť a 

prejsť . Taktiež momentálne stále nám prebieha znalecký posudok k samotnému hodnotám 

akcií spoločnosti, OMS aréna, ktoré by sme taktiež mali záujem zase predať spoločnosti OMS 

a v konečnom dôsledku ešte budeme tam jednať hlavne o tých vecných bremenách, ktoré tam 

samotné sú, o ktoré budeme mať záujem odstrániť. Tzn. na základe tohto kroku ešte nebudem 

oprávnený podpísať zmluvu, ale budeme sa blížiť k tomu, že budeme robiť všetky kroky k 

tomu, aby sme uzavrieť riadnu kúpnu zmluvu mohli. Ale budú k tomu ešte potrebné ďalšie a 

ďalšie rokovania a ďalšie vysvetľovania, akou formou pôjde. Takže tu máte zakreslený o aký 

areál sa jedná. Keď si pozriete dole, je tam zrovna tou modrou, nie je to úplne vidieť dole na 

červenom, je modrou stavba, ktorá nie je predmetom odkúpenia. Je to budova, kde sídli 

momentálne mládež. Táto budova je vo vlastníctve spoločnosti FK Senica a. s., ktorá 

momentálne prebieha tam exekúcia a bude tam dražba práve na túto budovu. Tejto budove pod 

pozemky pod touto budovou patria spoločnosti OMS aréna, ale samotná budova nepatrí 

spoločnosti OMS aréna a taktiež prístupové cesty tam nie sú vyznačené k tejto budove, tzn. 

môžu sa následne vecné bremená zriadiť popri napr. oplotení. Má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký, pani poslankyňa Vyletelová? 
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Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja by som predsa len doplnila ten bod 2, že predmetom zmluvy bude zároveň odpredaj, odpredaj 

mesta, odpredaj akcií mesta v spoločnosti OMS aréna. Aby sme to tam mali. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Takže ja by som to našpecifikoval, tzn. bude tam mesto Senica odpredá mysle znaleckého 

posudku, resp. možno vyššej sumy spoločnosti OMS a.s. akcie v spoločnosti OMS aréna Senica 

a. s. Tak bolo myslené? 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Áno, áno, tak. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre, opýtam sa, že či môžeme špecifikovať, že či ten návrh sme pochopili správne. Ideálne 

do bodu 3 urobiť samostatný, keďže je to zmluva o cenných papieroch, áno? Takže bod 3. 

Schvaľuje zámer predaja 408 kusov akcií mesta Senica v menovitej hodnote spoločnosti OMS 

aréna Senica a. s. so sídlom Sadová 630/22, Senica a odporúča primátorovi mesta rokovať 

spoločne s členmi pracovnej skupiny tohto, to už to už máme za sebou. Takže, schvaľuje zámer 

odpredaja 408 akcií mesta Senica spoločnosti OMS aréna Senica za minimálne znaleckú cenu, 

áno, tak, aby sme to zjednodušili. Tak za minimálnu cenu určenú znaleckým posudkom. 

Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Aby to tam bolo súčasne, že aj toto zakotvené. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Číslo 3 schvaľuje predaj 408 kusov akcií mesta Senica spoločnosti OMS aréna Senica a. s., IČO 

36 75 26 73 zo sídlo Sadová 639/22, Senica za cenu určenú znaleckým posudkom minimálne 

za cenu určenú znaleckým posudkom. Bod 3, ďakujem. Keďže nikto iný sa nehlási, takže 

hlasujeme o poslednom návrhu, tzn. návrh doplnený o bod číslo 3 pani poslankyňou. Prosím, 

prosím, aby ste sa prezentovali a hlasovali. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže dispozíciu s majetkom futbalový štadión odkúpenie o 

doplnený bod číslo 3 bol SCHVÁLENÝ. Ďakujem.  

Uznesenie č. 125: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

1.) odkúpenie nehnuteľností, tvoriacich areál futbalového štadióna na Sadovej ulici č. 639 

v Senici od vlastníkov:  

A) od OMS ARENA Senica, a.s., IČO 36 752 673 so sídlom Sadová 639/22,  

905 01 Senica  stavby  a pozemky, zapísané na LV č. 8444 pre kat územie Senica ako 

           pozemky: 

 

Parcelné 

číslo: 

Register: Výmera (m2): Druh pozemku: 

3570/1 „C“ 16514 Ostatná plocha 

3570/5 „C“ 396 Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/7  „C“ 11383 Ostatná plocha 

3570/8  „C“ 212  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/9  „C“ 149  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/10  „C“ 304  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/11 „C“ 14  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/12  „C“ 15  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/13  „C“ 208  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/14  „C“ 90  Zastavaná plocha a nádvorie 
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Parcelné 

číslo: 

Register: Výmera (m2): Druh pozemku: 

3570/15 „C“ 19  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/16  „C“ 73  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/17  „C“ 1322  Ostatná plocha 

3570/18  „C“ 6  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/19  „C“ 7720  Ostatná plocha 

3570/21  „C“ 40  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/22  „C“ 40  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/23  „C“ 40  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/24  „C“ 40  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/25  „C“ 17  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/26  „C“ 625  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/27  „C“ 623  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/28  „C“ 1004  Zastavaná plocha a nádvorie 

3570/29  „C“ 265  Zastavaná plocha a nádvorie 

3787/24  „C“ 14749  Ostatná plocha 

3787/272  „C“ 3442  Zastavaná plocha a nádvorie 

3787/273  „C“ 200  Zastavaná plocha a nádvorie 

3787/274  „C“ 19  Zastavaná plocha a nádvorie 

3787/275  „C“ 717  Zastavaná plocha a nádvorie 

 

a stavby: 

 

Súpisné číslo: Na pozemku 

parcelné číslo: 

Popis stavby: 

639 3570/8 

3570/9 

Stupňovité hľadisko 

639 3570/5 tribúna 

639 3570/7 ihrisko 

639 3570/26 Tribúna B 

639 3570/27 Tribúna D 

639 3570/28 Tribúna C 

1412 3570/12 pokladňa č.1 

1413 3570/11 pokladňa č.2 

1414 3570/10              soc. zariad. a bufet 

1415 3570/13 šatne 

1415  3570/14  práčovňa 

1415 3570/15 garáž 

1416 3570/16 garáž 

 3570/25 trafostanica 
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B) od OMS, a.s., IČO 34 132 333 so sídlom 906 02 Dojč 419  stavby, zapísané na LV  

č. 6707  pre kat. územie Senica ako 

stavby: 

            

Súpisné číslo: Na pozemku 

parcelné číslo: 

Popis stavby: 

639 3787/272 Tréning. futb. ihrisko s nafuk. 

halou 

639 3787/273 Sociálne zariad. pre nafuk. halu 

 

za kúpnu cenu celkom 2 800 000 € s DPH, slovom dva milióny osemstotisíc eur s DPH. 

 

2.) Bližšie podmienky procesu uzatvorenia kúpnej zmluvy: 

- Nehnuteľnosti, ktoré budú predmetom kúpy nebudú zaťažené záložným právom, vecným 

bremenom ani iným vecným právom s výnimkou vecného bremena, zriadeného v prospech 

Slovenského futbalového zväzu, IČO  00 687 308, Trnavská cesta 100, 821 01 Bratislava, 

zriadeného na základe zmluvy o zriadení vecného bremena, ktorej vklad bol povolený dňa 

14.04.2015 pod číslom V-307/2015 a ktoré spočíva v bezodplatnom užívaní nehnuteľností   

Slovenským futbalovým zväzom. 
 

3.) Predaj 408 kusov akcií mesta Senica, spoločnosti OMS ARENA Senica a. s., IČO 36 752 

673 so sídlom Sadová 639/22 Senica za minimálnu cenu určenú znaleckým posudkom. 
H l a s o v a n i e : prítomných:18          za:16          proti:0         zdržal sa:2            počet poslancov:19 

 

Bod č. 16. – Návrh na schválenie Rokovacieho poriadku MsZ 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 16, návrh na schválenie rokovacieho poriadku Mestského 

zastupiteľstva. Tento návrh prerokovala mestská rada, bez pripomienok odporučila ho schváliť. 

Prešlo v podstate úpravou, čo sa týka aj názvoslovia nových úprav, ale v konečnom dôsledku 

sa tam len praktické veci sa dopĺňali a reaguje sa na ostatné Mestské zastupiteľstvo. Má niekto 

záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva, prosím 

o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 126: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

rokovací poriadok MsZ. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19    za:17     proti:0     zdržal sa:0; 2 nehlasovali    počet poslancov:19 

 

Bod č. 17. – Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre správu 

mestského majetku 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 17. Návrh na zmenu tajomníka Komisie pre správu mestského majetku. 

Návrh prerokovala Mestská rada bez pripomienok, odporúča schváliť tým, že v rámci MsÚ 



33 

 

prišlo k posunu jednotlivých pozícií zamestnancov zamestnancami, tak pani Bc. Roderika 

Petráková sa vzdala funkcie tajomníčky Komisie pre správu mestského majetku. A to budeme 

mať jedno hlasovanie a druhé hlasovanie budeme voliť nového zamestnanca Ing. Lenku 

Búzkovú za tajomníčku Komisie pre správu mestského majetku. Má niekto záujem o diskusiu 

k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie vzdanie sa Roderiky Petrákovej funkcie tajomníčky 

Komisie pre správu mestského majetku. Prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, zobrali sme na vedomie vzdanie sa funkcie tajomníčky. A bod b volí Mestské 

zastupiteľstvo v Senici, volí Ing. Lenku Búzkovú za tajomníčku Komisie pre správu mestského 

majetku. Prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím predsedu mandátovej komisie pána poslanca Pastuchu o potvrdenie voľby. 

Mgr. Peter Pastucha (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na 

svojom treťom zasadnutí konanom dňa 4. apríla 2023 zvolilo počtom hlasov 19 z 19 

zúčastnených poslancov Mestského zastupiteľstva Ing. Lenku Búzkovú za tajomníčku Komisie 

pre správu mestského majetku. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME na vedomie vzdanie sa funkcie tajomníčky a ZVOLILI 

SME novú tajomníčku Komisie pre správu mestského majetku. 

Uznesenie č. 127: 

MsZ v Senici 

a/ b e r i e   n a   v e d o m i e  
vzdanie sa Bc. Roderiky Petrákovej funkcie tajomníčky Komisie pre správu mestského 

majetku. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19     za:19          proti:0           zdržal sa:0                  počet poslancov:19

   

b/ v o l í 

Ing. Lenku Búzkovú za tajomníčku Komisie pre správu mestského majetku.  
V o ľ b a : prítomných:19               za:19                        proti:0                                 počet poslancov:19 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. 

 

Bod č. 18.1. – Správa HK o výsledku kontroly dodržiavania  

povinnosti zamestnávateľa mesto Senica pri nariadení, dohodnutí a 

evidencii práce nadčas  

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 18.1. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly dodržiavania 

povinnosti zamestnáva mesto Senica na dohodnutie evidencie práce načas, kontroly čerpania 

náhradného voľna zamestnancami vrátane čerpania finančných prostriedkov za vyplatenie 

mzdy za prácu nadčas v roku 2022. Správu ste dostali v písomnej podobe. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly 

dodržiavam povinnosti, zamestnávateľ mesto Senica pri nariadení dohodnutí a evidencie práce 

nadčas, kontroly čerpanie náhradného voľna zamestnancami vrátane čerpania finančných 

prostriedkov na vyplatenie mzdy za prácu nadčas v roku 2022. Prosím o hlasovanie. 
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Hlasovanie: Ďakujem, takže správu hlavnej kontrolórky sme ZOBRALI NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 128: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu  hlavnej kontrolórky  o výsledku kontroly dodržiavania povinností zamestnávateľa 

mesto Senica pri nariadení, dohodnutí a evidencii práce nadčas, kontroly čerpania náhradného 

voľna zamestnancami, vrátane čerpania finančných prostriedkov na vyplatenie mzdy za prácu 

nadčas v r. 2022. 
H l a s o v a n i e : prítomných:19       za:19          proti:0          zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 18.2. – Správa HK o výsledku kontroly vecného a finančného 

plnenia práv a povinností  vyplývajúcich zo zmluvy o poskytnutí 

služieb uzatvorenej so spoločnosťou CORA GEO, s.r.o., Martin 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 18.2. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly vecného a 

finančného plnenia uplatňovania práva a povinností zmluvných strán vyplývajúcich zo zmluvy 

o poskytovaní služieb pre prevádzku a údržbu v informačných systémov mesta Senica znení 

dodatkov číslo 1 a 2 uzatvorených so spoločnosťou CORA GEO s.r.o. Martin. Prosím má niekto 

záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie, Mestské 

zastupiteľstvo si berie na vedomie správu hlavnej kontrolórke výsledku kontroly vecného a 

finančného plnenia uplatňovanie práv a povinnosti zmluvných strán vyplývajúcich zo zmluvy 

o poskytovanie služieb pre prevádzku a údržbu informačných systémov mesta Senica v znení 

dodatkov číslo 1a 2 uzatvorenie so spoločnosťou CORA GEO s.r.o. Martin. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže ZOBRALI SME aj ďalšiu správu hlavnej kontrolórky NA 

VEDOMIE. 

Uznesenie č. 129: 

MsZ v Senici 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu  hlavnej kontrolórky  o výsledku kontroly vecného a finančného plnenia a uplatňovania 

práv a povinností zmluvných strán vyplývajúcich zo  zmluvy o poskytovaní služieb  pre 

prevádzku a údržbu informačných systémov  mesta  Senica  v znení  dodatkov  č. 1 a 2, 

uzatvorenej  so spoločnosťou CORA GEO, s.r.o., Martin.   
H l a s o v a n i e : prítomných:19     za:18      proti:0     zdržal sa:0; 1 nehlasoval   počet poslancov:19 

 

Bod č. 19. – Interpelácie 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 19 interpelácie. Písomné interpelácie sme nedostali a ktoré sme mali, tak 

boli vybavené. Má niekto záujem ešte o diskusiu. Pán poslanec Čonka, pani poslankyňa 

Vyletelová. 

Ing. arch. Martin Čonka (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som rád upozornil teda, resp. bol som upozornený obyvateľmi 

Štúrovej, Dlhej, Bernolákovej ulice a teda tam toho územia na zapáchajúcu kanalizáciu, že by 

teda bolo potrebné preveriť, kedy bola teda čistená, alebo nebola. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pani poslankyňa Vyletelová. 
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Ing. Ľubica Vyletelová (poslankyňa)  

Ja by som sa chcela opýtať ohľadom toho výrubu stromov. Viacerí občania sa ma pýtali, pretože 

ten výrub stromov bol nielen pred Jednotou, ale aj v jednotlivých častiach ulíc, čiže bolo takého 

väčšieho rozsahu a že či sa jednalo teda o stromy, ktoré teda boli už závadové alebo teda staré, 

že by ohrozovali občanov a že či miesto nich teda budú aj ďalšie vysadené. Samozrejme nie 

inde, ale hlavne na v tom námestí by sa žiadalo, aby to dosadenie bolo. A ešte mám dotaz 

ohľadom možností, ak občan opätovne žiada na stále parkovacie miesto, že okrem možností 

cez slovensko.sk iná možnosť nie je, len osobne musí prísť na oddelenie a znova ten istý 

techničák predložiť? Že to nemáme vlastne v čase elektronizácie nejak ako mailom riešené, že 

keď si opätovne žiada, lebo asi raz za rok musí opätovne žiadať, že či to tak, ako môže byť. To 

je všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani doktorka Gavorová, ktorá sa venuje u nás výrubom, prechádza všetky stromy a máme ich 

zdokumentované a pretože mnohokrát sa občanom zdá, že keď ostane ten peň dole, že je zdravý, 

ale napr. on bol pol metra predtým vyslovene, že dutý. Dokonca chodia nám arboristi a niektorí 

povedali, že keby som vedel, že čo tam dole je, že to ani sám nepredpovedal, že tak na ten strom 

živote nevylezie, aby ho pomalinky dával dole. Takže sú to vyslovene, že havarijné a život 

ohrozujúce stavy. Samozrejme miesto nich pôjde náhradná výsadba nielen tam, pretože za 1 

veľký strom sa sadí viacero menších stromov, takže tá výsadba bude zase o to väčšia a 

samozrejme robíme všetko preto, preto sa objednávajú odborné spoločnosti, ktoré majú 

certifikáty, majú na to vzdelanie, ako urobiť správne orez stromu, aby sme ich zachránili. Takto 

sme robili aj na cintoríne, pred súdom, snažíme sa tie orezy urobiť hlavne v centre mesta tak, 

aby naozaj bola podpora tých stromov a vydržali, pretože bolo mi oznámené z oddelenia 

životného prostredia, že mnohé stromy majú reálne životnosť 50, 60 rokov a oni boli vysádzané 

začiatkom sedemdesiatych rokov, tzn. 50 rokov, dochádzajú k životnosti a že proste aj 

rozpočtovo sa musíme na to nachystať, že možno bude väčší výrub, ale treba začať sadiť už 

teraz, aj keď ten výrub bude možno za 5 za 7 rokov, že sa ich pokúsime mnohé zachrániť alebo 

predĺžiť životnosť, aby sme im mali ich podsadené a následne išlo ďalej. Takže na tomto 

pracujú a budeme sa snažiť urobiť maximum pre to, aby tých stromov bolo, čo najmenej. Čo sa 

týka druhej otázky, tak mailom, ak dodrží elektronický podpis, tzn. zaručene elektronický 

podpis, tak my nemáme problém elektronický, avšak jedná sa o daňové konanie. Tzn. aby sme 

minimalizovali, lebo v minulosti, aby sme to mali správne a oni raz poslali mail a druhýkrát do 

daňového konania museli to dodať buď osobne alebo cez slovensko.sk, poprípade zaručeným 

elektronickým podpisom. Teraz sme to zjednodušili, že rovno to urobte iba v tom jednom kroku 

a nerobte to na 2×, lebo potom boli tí ľudia nervózni, že to robili na 2×, ale tým, že je to daňové 

konanie, tak nám nič iné neostáva, len proste zo zákona predpisy, ktoré sú nemôže byť bežný e 

mail, ktorý nemá zaručené elektronický podpis do daňového konania, takéto v podstate podanie 

nie je platné. Takže my sme s tým bojovali, hľadali sme, čo najjednoduchší spôsob. Ja som bol 

najradšej, keby ani veľký technický, aj s tým sme riešili, že prečo musí byť veľký technický, 

ale nakoniec je tam zase trvalý pobyt, ktorý my potrebujeme kvôli tomu, že kvôli 

vzdialenostiam, čo máme vo VZN ku, že teda činnosť sedí, nesedí, takže to sú veci, ktoré sú 

komplikované, na druhú stranu zo zákona vyžadované a nič iné nám neostáva len, aby sme to 

mali zase procesne správne, aby nám nikto nepovedal, že vyrubili ste daň, ktorá alebo poplatok, 

ktorý ste neurobili v súlade a potom niekto príde za 2 roky, že vráťte mi to, keď už si to by som 

povedal, že odparkoval a využil službu. Takže toto sú kroky, ktoré robíme práve z tohoto titulu. 

Pán poslanec a teraz to bolo na tom, keď to bola faktická, pán poslanec Podmajerský. Ja som 

to pochopil, keďže to bolo hneď bez reakcie bez všetkého... 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ale nefungovalo to. 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neverím.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Môžem teda? Ďakujem pekne. Ja som rád, že som vás to niekoho poveril. Ja by som mal teda 

toho viacej. Skúsim to nejak v stručnosti a budem sa detailne venovať v písanej forme potom 

tým interpeláciám. Najskôr tu mám 2 alebo teda 3 nové, 2 také jednoduché. Poprosím 1 ten 

obrázok z toho kríža križovatka na kríži v Kunove, tam vidíte to je z Google fotka, je tam 

prechod ten, ďakujem pekne. Jak sa robilo nejaké to trasovanie nové alebo teda čiarovanie to 

urobili, ale ten prechod tam reálne nie je. Je tam dopravné značky a teraz neviem, či sa plánuje, 

neplánuje. Je to podnet od občanov, je to dosť kumulované miesto, chodí tam veľa ľudí na 

záhradky, takže poprosím o preverenie tejto situácie. Potom kúsok nižšie na futbalovom ihrisku 

na tom parkovisku, o ktorom sme rozprávali aj dneska o tom pozemku, tak je tam problém, že 

tam nechali z tej asfaltovej drte z výšky a je tam, som tu mal niekoľko sťažností, ani nie, že z 

domácich, ale ľudí, ktorí chodia na cyklotrasu a že sa nedá tade prejsť na korčuliach. Poprosím 

teda aj o to prešetrenie. Neviem, či to dalo mesto do nájmu VÚC ke alebo teda tej spoločnosti, 

to by som nechal na kompetentné osoby. Poprosil by som ďalšiu interpeláciu, že či mesto má 

trasovanie cyklotrás, či má spravenú nejakú, že víziu na 3, 5,10 rokov, že ak by som poprosil 

najskôr ten materiál, potom by som sa na to spýtal nejaké detaily a teraz poprosím preto, keby 

ste tam dali tú minulú. Toto sú interpelácie z minulého zastupiteľstva. Takto som dostal vlastne 

odpoveď od pani Langovej. Ja by som poprosil, keď niekto odpovedá na tie interpelácie, že by 

som vedel, kto odpovedá, aby som sa mohol prípadne s tým človekom spojiť, lebo z tohto som 

úplne zmätený. Chcem pekne poďakovať za prvé 4 interpelácie, že tie odpovede sa mi zdajú 

byť teda na mieste. Ten občan si z toho môže svoje vyčítať a môžem mať z toho nejaké 

očakávania. Chcel by som sa teda vyjadriť a poďakujem teda hlavne, čo týka toho cintorína, že 

tam bola dorobená, dorobená cesta. Zároveň k tejto interpelácii ohľadom cintorína, by som 

chcel poprosiť, že 1 z tých z tých bodov bolo, aby sme vyriešili nejakým spôsobom parkovanie. 

Ty si pán primátor spomínal, že tam sú nejaké možnosti, že by sme sa na to vedeli do budúcna 

pozrieť popri nejakom inom projekte. Treba dať ľudom nejakú víziu, že robíme na tom, chýba 

to tu 30 rokov, musí to tam byť podľa zákona, to tam musí byť a dobre bude to o rok, sľubujem 

vám, ale nemôže byť odpoveď taká, že napíšeme, nemáme na to peniaze v rozpočte. Toto tí 

ľudia neočakávajú a sú na to vážne nahnevaní, takže by som poprosil aj túto interpeláciu. 

Napíšem to písomne odpoveď na túto druhú časť a tak isto, čo sa týka interpelácie v tej časti 

Horný koniec, kde som dostal informáciu, že bohužiaľ, rekonštrukcia, resp. sa nepočíta, lebo 

nie sú v rozpočte peniaze. Tá cesta nepotrebuje rekonštrukciu. Tá cesta potrebujem malú opravu 

výtlkov. Tam je napísané v tej odpovedi, že sa budujú tie výtlky teda opravovať. Prosím o 

informáciu kompetentného, kedy sa to plánuje. Nie presnú, orientačnú. Bude to v júni, v 

auguste, niekedy. Tá situácia tam je naozaj zlá, že tam chodia decká na bicykloch a je to tam 

vážne, slušne povedané, održku. Takže to je to je toľko. Tu sa vrátime k interpelácii číslo 1 z 

prvého zastupiteľstva, ktorá tu nie je. To môžete zatvoriť kľudne. Ďakujem pekne. Ja som 

prosil, čo sa týka rozpočtu, že či mesto má vôbec alebo uvažuje o tom, že urobí nejakú 

prioritizáciu všetkých investícií, či to sú cyklotrasy, či to sú cesty. Tak, aby ten občan mohol sa 

pozrieť, že áno, tá moja cesta napriek tomu, že tam bývame piati obyvatelia je až na dvadsiatom 

piatom mieste, ale, aby vedel aspoň to, že tam sú nejaké nejaký zoznam tých rizikových alebo 

teda tých porúchaných komunikácií a všetkých vecí, že stojí na zamyslenie, že sa k tomu 

budeme vracať a podľa mňa už by som teraz nemusel rozprávať, ak by sme takéto niečo mali, 

mali na stole. Neočakávam teda žiadnu odpoveď teraz, to len poprosím, kľudne písomne, aby 

sme sa potom vrátili k tomu nabudúce. Ďakujem, to všetko. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja by som povedal, že čo sa týka tých jednotlivých investícií a poradia je to krásna vízia, ale 

bojím sa, že nereálna, pretože my plánujeme a zrazu zateká nám škola, áno. Ideme, opravujeme 
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niečo, opravovali sme koncertnú sálu na ZUŠ ke, mysleli sme, že strechu máme výbornú, zrazu 

sa stalo, že tá strecha kompletne bola nebezpečná a musel sa celý krov vymeniť. Našťastie išlo 

to, išlo sa robiť priestor a zistilo sa, že tá strecha je zlá, ani sme o nej nevedeli, tzn. zrazu je to 

tlak na rozpočet mesta a tie investície sa posúvajú, aby potom tí ľudia neboli ešte viacej 

nahnevaní. Je veľmi ťažko niekedy to naplánovať, zvlášť pokiaľ ako minulý rok nám naozaj tie 

peniaze povypadávali. Prišli zo dňa na deň, dajte 500 eurové odmeny, človek nemá problém, 

človek ich dá rada. Len do sociálneho zariadenia to je úplný najlepší príklad áno, rozhodli sa, 

že zamestnanci v sociálnych zariadeniach dostanú odmeny. A čo spravili. Urobili to, že pre 

neverejného, tzn. pre súkromníka poslali extra peniaze, pre verejného, tzn. pre mestá a obce 

urobili, čo, no povedali, že vy to máte v rozpočte v podielových daniach, nájdite si ich, kde ich 

máte. Ako toto nebolo vôbec fér. Poviem to úprimne, že keď súkromníkovi pošlem peniaze a 

mestu obci vy máte dosť, vy si hľadajte. Akože to tento prístup je, podľa mňa, diskriminačný, 

ale nám sa potom veľmi zle plánuje a robí ďalšie a ďalšie kroky, áno. Ja som bol aj v Mestskom 

kultúrnom stredisku, kde tiež si poviem, toto nám chýba, toto nám chýba. Bol som v poliklinike, 

kde povedia, áno, máme dobrý röntgen, röntgen je v poriadku, ale už nám oznamujú, že vtedy 

a vtedy prestávajú dávať záruku na náhradné diely, tzn. môže nám potom chýbať nejaká 

drobnosť, ktorá už nebude a musíme kúpiť nový röntgen za 200.000. Možno tá drobnosť bude 

ešte 5 rokov a nebudeme potrebovať nový röntgen, ale možno ho budeme potrebovať za rok a 

pol áno, aj to 200.000 EUR. Tzn. to sú veci, ktoré takouto formou idú a ťažko sa potom povie, 

že no, ale viete do polikliniky však je to pre nás všetkých, toto ide a akým spôsobom to tam 

budeme dávať a nedávať. Tzn. poďme sa baviť o roku o dvoch, ale určite nemôžeme sa baviť 

o desaťročnom pláne alebo päťročnom. Čiže, že, čo vieme dosiahnuť. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja tomuto úplne rozumiem, ale teraz poviem príklad, keď sa bavíme o tých výtlkoch. Určite ten 

človek, ktorý má na starosti poverovanie nejaký alebo vyjednávania služieb nejakej firme, či 

ich robí, musí dať známkam a ísť. Tak nám ho ukážte. Ukážme to občanom, aby vedeli, že sa 

na nich myslí, že tá cesta tam proste je, lebo teraz nechcem ísť zase osobní na nikoho, áno, 

poviem to úplne že všeobecne. Sú tam ľudia, čo tvrdia, že tam boli poverení ľudia z mesta a 

sľúbili, že to opravia a bolo to pred tromi rokmi. Ja neviem, čo im mám povedať, veď ja chcem 

len to, že áno, myslí sa na to. Vybavené. Z hľadiska veľkých investícií, to je nepochybne, čo 

rozprávaš, to úplne chápem, a to sa, myslím, nedá, to je v poriadku. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

S výtlkmi sa začína po veľkej noci s realizáciou, takže ja som sa na ne pýtal, lebo som si myslel, 

že už ich budú realizovať, ale teda po veľkej noci sa spúšťa oprava výtlkov a verím tomu, že 

teda všetky ich máme zmapované. Dá sa na to pozrieť, poprípade podopĺňať, pokiaľ sa niektorý 

vynechal. Verím tomu, že ich mali prejsť všetky cesty a všetky chodníky. Pán poslanec Sova 

ešte, pán zástupca. 

Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora 

Ešte, pardon, ak môžem Roman. Len krátku poznámku. Ak máš nielen ty, ale akokoľvek 

poslanec nejaké, ja to nazvem, že drobné veci, že niekde ostala drť alebo niečo, nečakajme na 

zastupiteľstvo, zdvihni telefón alebo napíš mail alebo prídi sem a môžeme to rovno riešiť, 

dobre. To je jedna vec a čo sa týka cyklodopravy, máme zverejnený generel cyklistickej 

dopravy mesta Senica, máme to na webe, myslím, že 2017 alebo 18, lebo tak nejak sa robil, 

takže máme zverejnené, ďakujem. 

Dušan Podmajerský (poslanec) 

Robil by som to tak ako hovoríš, keby som mal skúsenosť, že to funguje. A moja skúsenosť je 

opačná, preto si dovoľujem to robiť s takouto formou a dúfam, že to bude fungovať a detaily 

si, prosím ťa, povedzme potom, dobre. Takto. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

V poriadku.  Cez pána zástupcu to treba vyskúšať ešte teda. Pán poslanec Sova bol prihlásený. 
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Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja iba 2 veci, ale je to v rámci skôr nejakej diskusie, ktorá keď pozerám na ten program ani nie 

je, ale som sa prihlásil. Ja by som poprosil pre taký lepší komfort poslancov, aby sa nás rozdelili 

do troch lavíc, do troch radov, je ten raz zbytočne voľný a tlačíme sa tu možno 3,4 hodiny 

zbytočne a aspoň budeme lepšie počuť poznámky vedúcich oddelení, čo si o nás myslia, lebo 

aby sme už takí starší nedoslýchaví niektorí. A teraz taká vážnejšia, minule zastupiteľstvo tu 

vystúpila jedna pani, ktorá, nebudem sa k tomu vracať, lebo to tu ani nepatrí na túto pôdu, ale 

boli to, bola to, bola to vec, kde si vymýšľala, klamala a dávala tu nepravdivé informácie na 

margo toho, mali sme teraz radu školy na stredné odborné školy, škole podnikania služieb v 

Senici a kde vlastne táto osoba ubližuje tej škole tak, že vlastne počet prihlášok na túto školu 

sa znížil oproti predchádzajúcim rokom. Ja by som len chcel k tejto téme povedať jednu vec. 

My sme na zastupiteľstve v Trnave minulú stredu schválili dotáciu 2,2 milióna EUR na 

výstavbu nové telocvične, tzn. že po mnohých rokoch sa začne stavať nová telocvičňa a sú tam 

vysporiadané pozemky. Tzn. že táto škola je plne funkčná, bude moderná, bude poskytovať 

žiakom plnohodnotné vzdelanie, čo sa týka buď praktického alebo teoretického vyučovania. A 

ja verím, že rodičia nepodľahnú takýmto tlakom, ktoré, ktoré sú veľmi zlé pre túto školu, že 

nezostanú zneistení a svoje deti, keďže je to senická škola, bez problémov budú dávať na túto 

školu, ktorá im ozaj aj do budúcnosti ponúkne kvalitné vyučovanie a kvalitný aj teoretický aj 

praktický proces, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ja som to tak nechal, by som to nazval, že všetkých len by som nadviazal na pána 

zástupcu, gro tých vecí, reálne si povedzme, nie je to interpelácia v zmysle zákona. Môžeme sa 

tu predháňať kto, čo a akou formou. Povedzme si, že pokiaľ to nefunguje, všetci máme 

navzájom na seba mobilné telefóny, vieme si zavolať, vieme to vyriešiť všetko promptne tak, 

aby aj občania boli spokojní, resp. vieme ponaháňať, aby ste tú odpoveď mali pre občanov čím 

skôr. Tak isto nehovorím, že vždy nám to ide a naháňame to aj v rámci toho, keď sa občania 

pýtajú cez aplikáciu, cez rôzne formy e mailom, tak snažíme sa im odpovedať maximálne 

zrozumiteľne. Mnohokrát ešte prídu si povysvetlenie, či ku mne, k zástupcovi, k prednostovi, 

poprípade k tomu danému pracovníkovi. Je to, myslím si, že praktickejšie ako čakať a vieme to 

riešiť napr. teraz nám chodí čistenie krajníc, keď si zoberieme, či teda mestských komunikácií, 

teraz už sa pridala aj správa údržba ciest aj jednička tried aj dvojka trojka, tzn. mesto relatívne 

dobre budeme mať vyčistené do veľkej noci, keď si pozriete mnohé iné mestá, zďaleka tak 

vyčistené nie sú a pokiaľ máme takýto, by som to nazval, drobný problém na 200 metroch 

štvorcových pri cyklotrase, tak tiež ho vieme relatívne rýchlo vyriešiť, keďže máme na to stroje 

a pokiaľ ide okolo, tak už to vie dať do poriadku, poprípade vieme vyzvať toho, koho treba, 

takže poprosím vás, pokiaľ sa to dá urobiť formou, že vieme promptne rýchlo zareagovať. 

Ďalšie zastupiteľstvo, možno budeme mať mimoriadne kvôli futbalovému štadiónu, kvôli 

nejakému úveru alebo niečo, ale pokiaľ nie máme ho až v júni koncom júna, tzn. je to dosť dlhá 

doba na to, aby potom ten občan čakal, keď vieme niektoré veci naozaj vyriešiť promptne. 

Takže ďakujem. Tým pádom nie je záujem o diskusiu ďalšiu. 

 

Bod č. 20. – Uznesenia prijaté na 3. zasadnutí MsZ 

 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 20, uznesenia prijaté na treťom zasadnutí Mestského zastupiteľstva, 

poprosím návrhovú komisiu, aby potvrdila platnosť prijatých uznesení.  

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Návrhová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom treťom zasadnutí 

konanom dňa 4. apríla 2023 prijalo uznesenia číslo 97-129.  
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem pani predsedníčke návrhovej komisie za potvrdenie platnosti uznesení z dnešného 

rokovania mestského zastupiteľstva.  

 

Bod č. 21. – Záver 

 

Prajem vám všetkým krásny deň ešte. 

 

 

 

 

          Ing. Mgr. Martin Džačovský, v. r.                                           JUDr. Marek Došek, v. r.      

               primátor mesta Senica                                                                prednosta MsÚ            
   

 

 

 

 

 

                                                                                             

O v e r o v a t e l i a :    Ing. Jarmila Barcaj Drinková, v. r.           …..……….......................... 

                                                    

                         Mgr. Ľubomír Štvrtecký, v. r.                              .………………….……….         

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Adela Langová 

Zápisnica je napísaná na základe zvukového záznamu. 

 


